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Kto w komisjach wyborczych w Drawsku

Z potrzeby serca, nie
z urzêdu, Z³ocieniec
zacz¹³ pomagaæ
POWODZIANOM

S¹d rozpatrzy
sprawê
pijanego
kierowcy
- urzêdnika

Jestem bardzo dumny ze Z³ocieñca i mieszkaj¹cych tu szlachetnych ludzi,
którzy bez patrzenia na formalnoœci, biurokracjê i osobisty interes, czuj¹c
potrzebê serca, zaczêli pomagaæ - pisze pan Rafa³ Budrewicz.            Str. 2
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Gazeta Powiatowa

Prawdê mówi¹c zalewa mnie krew,
gdy widzê powódŸ i rz¹d, który w tej
sprawie nic nie robi. Ludzie zostali
pozostawieni sami sobie. Rz¹d Donal-
da Tuska, zamiast og³osiæ stan klêski
¿ywio³owej, uprawia partyjne gry, kal-
kuluj¹c i sonduj¹c, czy to mu siê op³aca.
Je¿eli powodŸ w takim rozmiarze nie
jest klêsk¹, to co ni¹ jest?

Dopiero zalanie Warszawy?
Stwierdzenie, ¿e taki stan wprowadzi
siê, je¿eli powódŸ uniemo¿liwi prze-
prowadzenie wyborów, jest cynicz-
nym przyznaniem siê, ¿e nie liczy siê
pañstwo i ludzie, tylko najwa¿niejsza
jest w³asna partia. Gdyby ¿y³ Mar-
sza³ek Pi³sudski, to po³owê tego rz¹-
du kaza³by wsadziæ do Berezy i wy-
ch³ostaæ, by zm¹drzeli.

Kandydat na prezydenta Broni-
s³aw Komorowski rzek³, ¿e „mia³
przyjemnoœæ” wizytowaæ zalane tere-
ny. Gdyby to powiedzia³ Jaros³aw
Kaczyñski, media rozerwa³y by go na
strzêpy. Komorowskiemu szybko tê
gafê zapomniano. Zreszt¹ co taka gafa
przy tej biernoœci rz¹du, który nie-
ustannie zapewnia powodzian, ¿e jest
przygotowany. Do czego – nie wiado-
mo. Zapewne chodzi o wyp³aty po
powodzi. Nic przecie¿ prostszego, jak
przelaæ z konta na konto pieni¹dze
podatników.

Spopularyzowano tezê, ¿e ludzie
s¹ winni sami sobie, bo mieszkaj¹ za

Gdyby ¿y³ Marsza³ek Pi³sudski...
blisko rzek. Tylko gdzie maj¹ siê wy-
nieœæ, je¿eli mieszkaj¹ tam z dziada
pradziada?

Teza ta jest fa³szywa, bo mieszkañ-
cy nie umacniaj¹ przecie¿ swoich wa-
³ów prywatnych, lecz pañstwowe lub
samorz¹dowe. Pod czyj¹ zaœ jurys-
dykcj¹ s¹ Wis³a i Odra, które zalewaj¹
tereny?Przecie¿ to nie s¹ prywatne
rzeki, ani samorz¹dowe. Zarz¹dza
nimi pañstwo, czyli rz¹d. Wiêc ten
rz¹d powinien czuæ siê zobowi¹zany
do zabezpieczania rzek przed wylewa-
niem. Przecie¿ to nie jest tak, ¿e miesz-
kañcy chroni¹ tylko swój dobytek.
Gdyby tak by³o, budowali by wa³y
tylko wokó³ swoich domów, nie mar-
twi¹c siê o nic dooko³a. A przecie¿ za-
bezpieczaj¹c wa³y, chroni¹ tak¿e rz¹-
dowe drogi, mienie i publiczne instytu-
cje; szko³y, szpitale, elektrownie itp.
Oni walcz¹, a rz¹d?

PowódŸ obna¿y³a stan naszego
pañstwa urz¹dzanego nam przez Plat-
formê Obywatelsk¹. Zapytam – czy
obecnie w ogóle istnieje coœ takiego jak
Platforma Obywatelska? Dzisiaj raczej
platformê obywatelsk¹ tworz¹ obywa-
tele, którzy ruszyli powodzianom na
pomoc. To jest obywatelskoœæ!

Cz³owieka krew zalewa, jak s³yszy,
¿e przy pierwszej fali wysadzono wa³,
by woda sp³ynê³a i nikt go nie za³ata³ i
druga fala wdar³a siê przez tê wyrwê
powtórnie zalewaj¹c ludzi. Przecie¿

nad tym ju¿ nikt nie panuje. Premier
Tusk mówi, ¿e stan klêski ¿ywio³owej
ograniczy³ by prawa obywateli i samo-
rz¹dów, a przecie¿ - stwierdzi³ – samo-
rz¹d nie stawia oporu i wspó³pracuje ze
stron¹ rz¹dow¹. Daje sobie radê. Prze-
cie¿ to jakieœ horrendum. WeŸmy War-
szawê, której prezydent dysponuje
przynajmniej tysi¹cem stra¿ników
miejskich i pracowników s³u¿b komu-
nalnych, wiêc mo¿e rzuciæ ich na wa³y.
Kim dysponuje wójt gminy nad Wis³¹?
Nikim! Ma mo¿e jednego stra¿nika i
kilku pracowników komunalnych. Nie
podlegaj¹ mu nawet stra¿acy OSP, bo ta
jest organizacj¹ niezale¿n¹! Kim wiêc
wójt mo¿e zarz¹dzaæ w obliczu powo-
dzi? Mo¿e si¹œæ na wale i p³akaæ. Czy
Tusk z Komorowskim i ten ca³y rz¹d nie
zdaj¹ sobie z tego sprawy?

Zapowiadana jest trzecia fala, a do
wyborów coraz bli¿ej. Organizuje je
rz¹d i to jego konstytucyjny obowi¹zek
– zapewniæ wyborcom mo¿liwoœæ g³o-
sowania. Zleciæ ich przeprowadzenia
stra¿akom siê nie da, wiêc zobaczymy,
jak sobie z tym poradzi. Chyba ¿e tere-
ny zalane wy³¹czy z Polski. Wtedy
reszta kraju ju¿ spokojnie bêdzie mog³a
zag³osowaæ na Bronis³awa Komorow-
skiego. Jednak je¿eli kogoœ z was do-
tknie powódŸ, po¿ar, susza, trzêsienie
lub inna plaga – nie liczcie, ¿e wam po-
mo¿e. Bo niby dlaczego?

Kazimierz Rynkiewicz

28 maja tego roku pojawi³a siê
informacja na temat pomocy powo-
dzianom, któr¹ zacz¹³ organizowaæ
Kazimierz Rynkiewicz - wydawca i
redaktor naczelny kilku lokalnych
gazet, które wychodz¹ na terenie
naszego województwa. Kiedy do-
wiedzia³em siê o tym przedsiêwziê-
ciu telefonicznie, postanowi³em za-
anga¿owaæ siê w akcjê pomocy tym,
którzy  utracili wszystko. Odby³o siê
spotkanie zainteresowanych, zaan-
ga¿owano harcerzy, wdrukowano
plakaty i ulotki. Wiadomoœæ o orga-
nizowanej pomocy rozesz³a siê
przez miasto b³yskawicznie, a odzew
mieszkañców Z³ocieñca i Drawska
Pomorkiego jest niesamowity.
Zbiórka mia³a zakoñczyæ siê kilka
dni temu, ale nikt jeszcze wtedy nie
przewidywa³ kolejnej fali powodzio-
wej. Pan Rynkiewicz dzwoni³ do
Wilkowa - prosili ¿ebyœmy siê jesz-
cze wstrzymali z przyjazdem. Wiêc
zbieramy dalej!

Jestem bardzo dumny ze Z³o-
cieñca i mieszkaj¹cych tu szlachet-
nych ludzi, którzy bez patrzenia na
formalnoœci, biurokracjê i osobisty
interes, czuj¹c potrzebê serca, za-
czêli pomagaæ. Do tej pory zebrali-
œmy kilkaset kilo ¿ywnoœci, dwa
busy odzie¿y, poœcieli, koców, œpi-

Z potrzeby serca, nie z urzêdu, Z³ocieniec
zacz¹³ pomagaæ POWODZIANOM

worów itp., ok. 200 kg œrodków czy-
stoœci i chemii. Ludzie deklaruj¹
przywóz ³ó¿ek, tapczanów, matera-
ców, a nawet drzwi... Poniewa¿ jesz-
cze teraz trwa akcja, a najprawdopo-
dobniej pomoc wyjedzie we wtorek,
to nie jestem wstanie podziêkowaæ
wszystkim, którzy przy³o¿yli choæ
dobre s³owo do tego szlachetnego
wydarzenia. Dla Wilkowa pomaga-
my razem z Drawskiem, £obzem,
Wêgorzynem, Dobr¹ i Nowogar-
dem, a nawet Maszewem, gdzie pani
z MOPS chce dorzuciæ nam nazbie-
rane dary. Ca³oœci¹ zawiaduje Kazi-
mierz, który z pewnoœci¹ zda szcze-
gó³owy raport z ca³ej akcji. Ja ze
swojej strony chcia³bym imiennie
podziêkowaæ tym, których pamiê-
tam: Katarzynie i Dominikowi Barsu-
lom, którzy niestrudzenie od pocz¹t-
ku na w³asnej posesji zbieraj¹ i ma-
gazynuj¹ dary, Piotrowi Wróblowi,
Danielowi Sa³acie, Maciejowi Kli-
mowiczowi, Jakubowi Jakubow-
skiemu za odbieranie i przewo¿enie
darów. Szefostwu i Za³odze Lewia-
tana oraz Stokrotki, którzy udostêp-
nili swoje lokale i ¿yczliwie nas po-
traktowali. Niezmierzonej rzeszy
uczniów szkó³ naszego miasta, któ-
rzy do momentu „zakazu” dzielnie
trwali na swoich posterunkach i wie-

dzieli, ¿e dzia³aj¹ w s³usznej sprawie.
Piotrowi Albiniakowi za przewozy
darów do magazynu, który udostêp-
ni³a krochmialnia Nowamyl w £obzie
i organizowanie kolejnych darczyñ-
ców transportu do gminy Wilków.
Mamy ju¿ trzy zaoferowane do prze-
wozu tiry, za co dziêkujemy. Pamiê-
tam Pani¹ Doktor Jursk¹, która kilka-
krotnie dŸwiga³a nowe poœciele i
chemiê do Pierogarni - dziêkujê! Z
ca³ego serca dziêkujê za wsparcie i
pomoc Pañstwu Gawlikom z Gudo-

wa i £ukaszowi Or³owskiemu z
Drawska Pomorskiego.

Wszystkim, których nie wymie-
ni³em, a którym nale¿y siê podziêko-
wanie z serca dziêkujê.  Obiecujê, ¿e
ci¹g dalszy podziêkowañ i relacji
nast¹pi…             /-/ Rafa³ Budrewicz

Dary do magazynu w £obzie przywióz³ swoim busem pan Piotr Albiniak.
Roz³adowuj¹ Rafa³ Budrewicz i pracownik Wydawnictwa PPP - Rafa³ Kopera.
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(Z£OCIENIEC) Sprawa zatrzy-
manego przez policjê pijanego kie-
rowcy, który na co dzieñ jest urzêd-
nikiem w urzêdzie miejskim w Z³o-
cieñcu, powoli zbli¿a siê do s¹dowe-
go fina³u.

Przypomnijmy, Andrzej S. po
tym, jak zrobi³ awanturê w pizerri,
bêd¹c pijany wsiad³ do samochodu
i odjecha³. Policja poinformowana o
tym przez œwiadków zatrzyma³a kie-
rowcê.

Jazda pod wp³ywem alkoholu
powy¿ej 0,5 promila jest przestêp-
stwem. W takim przypadku o wy-
miarze kary decyduje s¹d, na wnio-
sek prokuratora. Jak siê dowiedzie-
liœmy, Andrzej S. poszed³ na ugodê
z prokuratorem, zgadzaj¹c siê na
tzw. samoukaranie. Kierowca w
chwili zatrzymania mia³ 0,83 mg/l
alkoholu w wydychanym powie-
trzu, czyli prawie 1,7 promila. Proku-
ratura ju¿ z³o¿y³a wniosek w S¹dzie

S¹d rozpatrzy sprawê
pijanego kierowcy - urzêdnika

Rejonowym w Drawsku Pomorskim
o jego ukaranie 6 miesiêcami pozba-
wienia wolnoœci z zawieszeniem
wykonania wyroku na 2 lata, mia³by
on zap³aciæ 1000 z³ grzywny oraz
300 z³ na rzecz wybranej organizacji
spo³ecznej. NietrzeŸwy kierowca
mia³by równie¿ zakaz prowadzenia
pojazdów przez okres 2 lat.

- Taki wniosek wp³yn¹³ i jego
rozpatrzenie zosta³o wyznaczone na
dzieñ 22 czerwca. Dziêki tzw. samo-
ukaraniu nie ma klasycznej rozprawy
s¹dowej, a wyrok mo¿e byæ wydany
bez koniecznoœci udzia³u pozwane-
go. – powiedzia³ nam prezes draw-
skiego s¹du Pawe³ Jaworski. – Jeœli
w czasie tych dwóch lat ktoœ zauwa-
¿y, ¿e osoba ta prowadzi pojazd,
powinien niezw³ocznie poinformo-
waæ odpowiednie s³u¿by, gdy¿ jest
to przestêpstwo polegaj¹ce na z³a-
maniu postanowieñ zawartych w
wyroku. – doda³.

S¹d mo¿e zmniejszyæ lub pod-

wy¿szyæ karê, ze wzglêdu na zaist-
nia³e okolicznoœci, ale najczêœciej

przy samoukaraniu zatwierdza wnio-
sek prokuratury.               MB, KAR
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(DRAWSKO POMOR-
SKIE). Radny powia-
towy Wiktor Woœ,
te¿ by³y starosta
powiatu, ustosunko-
wa³ siê do wniosku
Rady Spo³ecznej
Szpitala, z którym
zapoznaj¹c siê, nie
mo¿na wywniosko-
waæ, czego on w³a-
œciwie dotyczy.

- Czy ta Rada wnioskuje o pry-
watyzacjê szpitala? - pyta³ radny.
Proponowa³, cytujê: - ... uwa¿am, ¿e
dalsze kroki powinny byæ podjête
nie tak, jak tu zaproponowano, ¿e
Zarz¹d przyj¹³ informacjê i dalsze
czynnoœci zostan¹ podjête po uzy-
skaniu aplikacji radnych, tylko po
prostu w oparciu o ten wniosek
Rady Spo³ecznej Zarz¹d powinien
okreœliæ swoje stanowisko, zapro-
ponowaæ, co powinno byæ wyko-
nywane wedle pomys³u Zarz¹du, i
dopiero taki dokument puœciæ pod
dyskusjê radnych, by wszystkie
Komisje Rady mog³y siê do tego
ustosunkowaæ. Sprawa prywatyza-
cji szpitala jest niew¹tpliwie na tyle
powa¿na i bêdzie dyskusyjna, ¿e
powinno to byæ w sposób zorgani-
zowany, uporz¹dkowany z okreœlo-
na procedur¹ przeprowadzone. -

STAROSTA
Do sugestii W. Wosia odniós³

siê starosta S. Cybula. Powiedzia³,
¿e wniosek Rady Szpitala jest adre-
sowany do przewodnicz¹cego
rady powiatu. - Co do samej prywa-
tyzacji – kontynuowa³ starosta -
wielokrotnie o tym rozmawialiœmy
i nie jest ¿adn¹ tajemnic¹, ¿e mini-
sterstwo og³aszaj¹c kolejny plan,
chyba niepowa¿nie traktuje samo-
rz¹dy, bo z tego, co wiem, a jest tu
starosta szczecinecki, on przy pry-
watyzacji szpitala jako samorz¹d

Gajowy na Prezydenta, szpitale dla hochsztaplerów?

Zlikwidowali pañstwo,
zagrabili w³asnoœæ Polaków,
pr¹ dalej – po szpitale?

nie otrzyma³ ani grosza. Podobnie
przy „likwidacji Wa³cza”. (...) Przy-
pomnê tylko, jakie s¹ ustalenia;
podmiot, w tym przypadku rada
powiatu, musia³aby zdecydowaæ o
likwidacji szpitala, przej¹æ wszyst-
kie zobowi¹zania, wykreœliæ z reje-
stru s¹dowego, wykreœliæ z reje-
stru wojewody, zarejestrowaæ
nowy podmiot gospodarczy, a
wtedy ministerstwo siê zastanowi,
czy jakieœ œrodki przeznaczyæ na
odd³u¿enie, czy nie. O tym ju¿ wie-
lokrotnie rozmawialiœmy i na dzi-
siaj nie jest to takie proste, ¿e z mar-
szu mo¿emy przyst¹piæ do prywa-
tyzacji, tym bardziej, ¿e dalej wiele
niewiadomych. Ja ju¿ nie chcê siê
tu odwo³ywaæ do tych doœwiad-
czeñ, ¿e ktoœ blokowa³ prywatyza-
cjê szpitali, czy nie. Je¿eli w okre-
sie, teraz w najbli¿szym czasie kil-
ku miesiêcy, mo¿e byæ taka sytu-
acja, ¿e bêdzie odblokowane, wte-
dy zobaczymy, czy bêdzie korzyst-
ne prywatyzowaæ czy nie bêdzie.
Na dzisiaj takich sprzyjaj¹cych wa-
runków okolicznoœci prywatyzacji
nie ma, powtarzam, to mówi¹ ci ko-
ledzy, którzy zdecydowali siê na
wczeœniejszy krok i z tego tytu³u
nie maj¹ refundacji ani nawet z³o-
tówki, zapowiadanych wczeœniej
w ramach realizacji planów. -

NIE WIEM NIC
Przewodnicz¹cy Rady Powiatu

Stanis³aw Miko³ajczyk powiedzia³:
- Co ja mam Pañstwu przedstawiæ,
albo dyskutowaæ; ¿e nie znam ani
formy, ani celu, ani okolicznoœci
prywatyzacji? Je¿eli coœ by³oby za-
sadne, wtedy moglibyœmy dysku-
towaæ, a wypowiedzieæ siê w jed-
nym wyrazie - nie daje podstaw do
¿adnych rozmów na ten temat. -

Wiktor Woœ podkreœla³, ¿e wnio-
sek Rady Szpitala trafi³ w niew³aœci-
we rêce. Dlaczego? Cytujê: - ... Prze-
wodnicz¹cy mo¿e go tylko przeczy-
taæ, skierowaæ do radnych, którzy
posiadaj¹ wiedzê, jak¹ posiadaj¹, a
w³aœciwie, to jej nie posiadaj¹. Za-
rz¹d jest od tego, i Zarz¹d na pewno
wie du¿o wiêcej na temat aktualne-
go stanu i prawnego, i zamierzeñ
w³adz ministerstwa, polityki kraju,
co do prywatyzacji. To powinno
byæ ujête w jakichœ proporcjach, w
jakimœ dokumencie na stan aktual-
nej wiedzy w tym zakresie i przeka-
zane radnym. W oparciu o to mo¿e-
my dopiero prowadziæ jak¹œ dysku-
sjê. Powtarzam jeszcze raz; skiero-
wanie surowego dokumentu do
Przewodnicz¹cego Rady komplet-
nie nic nie da, nie ma o czym rozma-
wiaæ, a zmienia siê to tak, jak w kalej-
doskopie. -

DYREKTOR
Z Trybuny Obywatelskiej do

dyskusji na temat szpitala ustosun-
kowa³ siê dyrektor placówki Przemy-
s³aw Leyko.

- Ja chcia³em dwa s³owa powie-
dzieæ na temat wniosku Rady Spo-
³ecznej Szpitala, który przypomina
mi troszeczkê przerzucanie siê gor¹-
cym kamieniem z r¹k do r¹k. Akurat
Pañstwo potraficie prowadziæ bar-
dzo dog³êbne rozmowy na tematy
tak wa¿ne, jak zmiany w³asnoœcio-
we szpitala, natomiast w ogóle to na
ten temat nikt nie chce rozmawiaæ.
Proszê Pañstwa: struktura SP ZOZ-
ów wypali³a siê. Tu nie ma znacze-
nia, czy ktoœ na tym zyska, czy siê
straci – nie mo¿na straciæ na tym.
Natomiast przypomina mi to odpy-
chanie tematu, bo siê na tym nie zna.
Moja propozycja, Panie Przewod-
nicz¹cy, jest taka. Na terenie woje-
wództwa zachodniopomorskiego
dzia³aj¹ przynajmniej trzy potê¿ne
firmy ogólnopolskie, które zajmuj¹
siê przekszta³ceniami w³asnoœcio-
wymi szpitali: to jest firma ECM,
która prowadzi Kamieñ Pomorski,
to jest KNOW-HOW, które pro-
wadz¹ chyba Gryfino, i to s¹ Szpita-
le Polskie, które sprywatyzowa³y
jeden szpital, obok, po s¹siedzku, w
Po³czynie Zdroju. Powiedzmy -
przekszta³ci³y, nie sprywatyzowa³y,
bo wszyscy siê boj¹ tego wyrazu. I
moja propozycja jest taka: mo¿e po
prostu zaprosiæ firmy, które zajmuj¹
siê profesjonalnie tematem, które
maj¹  du¿e doœwiadczenie w prowa-
dzeniu szpitali (na terenie Polski
prowadz¹ przynajmniej po kilka
szpitali), ¿eby przyjecha³y, zapo-
zna³y nas z blaskami i cieniami tego
przedsiêwziêcia. Mo¿e dziêki temu
bêdziemy mieli wiêksz¹ jasnoœæ na
temat, jak to funkcjonuje, dlatego ¿e
bardzo trudno jest rozmawiaæ na
tematy, które s¹ owiane tylko mita-
mi i tak naprawdê nie do koñca wie-
my, w czym jest rzecz, a wiadomo, ¿e
od nadmiaru wiedzy i od du¿ych ilo-
œci informacji, które jesteœmy w sta-
nie zebraæ, na pewno krzywda siê
nam nie stanie. -

Tadeusz Nosel
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(DRAWSKO POM.) W
poniedzia³ek, 7 czerwca,
odby³a siê specjalna
sesja Rady Miejskiej
w sprawie ustalenia
stawek za przedszkola
obowi¹zuj¹cych
od wrzeœnia br.

Jak wyjaœni³ burmistrz Drawska
Pomorskiego Zbigniew Ptak, w ca³ej
Polsce od pocz¹tku tego roku toczy
siê dyskusja w sprawie op³at za
przedszkola samorz¹dowe dzia³aj¹-
ce w ca³ym kraju.

– Wojewoda Zachodniopomor-
ski skierowa³ pismo do wszystkich
samorz¹dów odnoœnie dostosowa-
nia uchwa³y o funkcjonowaniu
przedszkoli samorz¹dowych do
obowi¹zuj¹cych przepisów. – po-
wiedzia³ burmistrz. – Zgodnie z tym
rozporz¹dzeniem gminy organizuj¹
pracê tych przedszkoli, w pe³ni po-
nosz¹c koszty jego utrzymania w
systemie piêciogodzinnym. Je¿eli
natomiast dziecko spêdza w przed-
szkolu czas powy¿ej piêciu godzin,
gmina mo¿e pobieraæ za to op³atê.

Drawskie przedszkole pracuje w
systemie dziewiêcioipó³godzinnym
i do tej pory za pobyt dziecka w
przedszkolu powy¿ej piêciu godzin

Op³aty za przedszkole nie wzrosn¹
rodzic uiszcza³ op³atê wysokoœci 80
z³ za pierwsze dziecko, 50 z³ za drugie
i 30 za trzecie i ka¿de kolejne. Pozo-
sta³¹ kwotê do ka¿dego dziecka do-
p³aca³a gmina. Zgodnie z przedsta-
wion¹ kalkulacj¹ pe³ny koszt poby-
tu dziecka w przedszkolu powy¿ej
ustawowych 5 godzin, bez wy¿ywie-
nia, wynosi 187,20 z³. Poniedzia³ko-
wa sesja zwo³ana zosta³a po to, by
ustaliæ, czy gmina w dalszym ci¹gu
ma do dziecka dop³acaæ ponad 100 z³,
czy obci¹¿yæ tymi kosztami rodzica.

- Zgodnie z obowi¹zuj¹cym
prawem rodzic powinien p³aciæ
pe³n¹ stawkê za pobyt dziecka
powy¿ej piêciu godzin. Dla rodzi-
ców dzieci uczêszczaj¹cych do
przedszkoli samorz¹dowych np. w
Warszawie, gdzie stawka ta wcze-
œniej wynosi³a prawie 400 z³, mo¿e
to byæ decyzja korzystna, nato-
miast dla rodzica w Drawsku nieko-
niecznie, gdy¿ wi¹¿e siê to z pod-
wy¿szeniem op³aty. - mówi³ bur-
mistrz. Zaproponowa³, by do koñ-
ca tego roku nie zmieniaæ stawek i
zostawiæ je na obecnym poziomie.

Radni równie¿ nie chcieli podno-
siæ op³at za przedszkole. – Trzeba
byæ konsekwentnym. Jeœli wcze-
œniej dop³acaliœmy do przedszkoli,
to dlaczego teraz mamy to zmieniæ?
– zapyta³ wiceprzewodnicz¹cy Rady
Ireneusz Gendek. Tego samego zda-
nia byli pozostali radni.

– Jeœli podwy¿szymy stawki doj-
dzie do takiej sytuacji, ¿e rodzice
zaczn¹ zwalniaæ siê z pracy i zabieraæ
dzieci po 5 godzinach, ¿eby nie p³a-
ciæ w ogóle. – zauwa¿y³ radny Ro-
man Kanarek. W³odzimierz Matu-
siak zaproponowa³, by zostawiæ
stawki na tym samym poziomie, a od
nowego roku pomyœleæ o ewentual-
nej podwy¿ce. – W ten sposób bê-
dziemy mieli czas na to, ¿eby przygo-
towaæ wszystkich do planowanych
podwy¿ek, jeœli w ogóle bêd¹ one
konieczne. – stwierdzi³.

Radn¹ Zofiê Nowick¹ zastanowi-
³a inna kwestia – Kto w ogóle wymy-
œli³, ¿e bezp³atne jest akurat piêæ
godzin? Przecie¿ to jest bez sensu,
jeœli oboje rodziców pracuje, to wia-
domo, ¿e nikt nie odbierze dziecka po
piêciu godzinach. – zauwa¿y³a.

Decyzj¹ Rady gmina nadal bê-
dzie dop³aca³a do przedszkoli, dziêki
czemu op³aty ponoszone przez ro-
dziców pozostan¹ mniej wiêcej na
tym samym poziomie. Op³ata za
pierwsze dziecko wynosiæ bêdzie
ok. 80-82 z³, za drugie 75 proc. tej
kwoty, a za trzecie i ka¿de kolejne –
50 proc.

Jeœli chodzi o zwiêkszon¹ iloœæ
dzieci w przedszkolach w zwi¹zku z
obowi¹zkiem przedszkolnym dla
piêcio- i szeœciolatków, burmistrz
uspokoi³:

- Mamy coraz mniej uczniów w
szko³ach, miejsca na pewno siê
znajd¹. A byæ mo¿e znajdzie siê ktoœ,
kto bêdzie chcia³ poprowadziæ pry-
watne przedszkole. Nie mamy na ra-
zie powodów do obaw. - powiedzia³.

M. Braniecka

(DRAWSKO POM.) Na majowej
sesji powróci³ temat namalowania
przejœcia dla pieszych przez ul.
Czaplineck¹ na wysokoœci ul. My-
œliwskiej.

Na pocz¹tku roku gmina odda³a
do u¿ytku dwa budynki socjalne
przy ul. Myœliwskiej, w których
mieszkaj¹ doroœli i dzieci. Chodnik
prowadz¹cy do miasta znajduje siê
po przeciwnej stronie ul. Czaplinec-
kiej, wiêc dzieci id¹ce do szko³y i
rodzice udaj¹cy siê do miasta musz¹
przejœæ przez krajow¹ „dwudziest-
kê”, by bezpiecznie iœæ dalej chodni-
kiem. Niestety, w pobli¿u wyjœcia z
ul. Myœliwskiej nie ma ¿adnego
przejœcia dla pieszych i w zwi¹zku z
du¿ym ruchem ulicznym jest tam
bardzo niebezpiecznie.

Kwestiê przejœcia dla pieszych,
równie¿ przy ul. Czaplineckiej, tym
razem na wysokoœci nowopowsta³e-

Radny Chmiel upomina siê o przejœcie

Miasto siê rozbudowuje,
z drogami nie nad¹¿aj¹

go koœcio³a pw. Œw. Jadwigi, poru-
szy³ na ostatniej sesji Rady Powiatu
radny Wojciech Chmiel.

– Wielokrotnie ju¿ temat ten po-
rusza³em na sesjach. Przez ulicê Cza-
plineck¹ przebiega krajowa „dwu-
dziestka”, ruch pojazdów jest na-
prawdê du¿y, a to stwarza du¿e za-
gro¿enie dla osób udaj¹cych siê z
osiedla do koœcio³a. – mówi³ radny.
Cierpi¹ na tym g³ównie osoby star-
sze, które poruszaj¹ siê wolniej. Ju¿
s³ysza³em, ¿e pasy bêd¹ malowane,
gdy tylko robotnicy namaluj¹ znaki
poziome. Znaki poziome s¹, a pasów
dalej nie ma. – zauwa¿y³.

Jakiœ czas temu gminy powiatu
drawskiego powo³a³y Komitet Kra-
jowej Dwudziestki. Pozostaje wiêc
mieæ nadziejê, ¿e mo¿e wreszcie coœ
siê zmieni. Bo jak na razie miasto siê
rozbudowuje, jednak Dyrekcja Dróg
Krajowych za tym nie nad¹¿a.   MB

(DRAWSKO POM.) Podczas
nadzwyczajnej sesji Rady Miej-
skiej w Drawsku Pomorskim radni
analizowali pismo Wojewody Za-
chodniopomorskiego, który za-
kwestionowa³ uchwa³ê podjêt¹
przez radnych 29 kwietnia br., w
sprawie regulaminu utrzymania
czystoœci i porz¹dku na terenie
gminy.

Wojewoda Zachodniopomorski
zakwestionowa³ miêdzy innymi
punkty mówi¹ce o procedurze usu-
wania niewybuchów z dzia³ek, obo-
wi¹zku koszenia trawy i chwastów,
czy deratyzacji. Uzasadnieniem tej
decyzji by³ fakt, ¿e punkty te reguluj¹
odrêbne przepisy i nie ma potrzeby
powielania ich w uchwale.

Radni mogli nie zgodziæ siê z
opini¹ wojewody i z³o¿yæ odwo³anie
do S¹du Administracyjnego. –
Koszt, jaki gmina musia³aby ponieœæ
z tego tytu³u, to 4500 z³. – powiedzia³
burmistrz. Punkty zakwestionowane
przez wojewodê wzbudzi³y sporo
kontrowersji. Radni patrzyli na sie-

„Zamiast siê s¹dziæ, pomó¿my powodzianom”

Wojewoda uchyli³ uchwa³ê
drawskiej rady

bie z niedowierzaniem, dlaczego za-
kwestionowano choæby informacjê
o sposobie postêpowania z niewy-
buchami:

- Mo¿e ktoœ myœli, ¿e tyle lat po
wojnie niewybuchów ju¿ nie ma? –
próbowa³ doœæ ¿artobliwie wyjaœniæ
decyzjê jeden z radnych. – A mo¿e
chodzi o zbyt du¿¹ iloœæ nakazów i
zakazów? – zastanawia³ siê wicebur-
mistrz Marek Tobiszewski. – Wspó³-
czesna demokracja polega na dykta-
turze Unii Europejskiej i wszystko
musi byæ dostosowane do jej przepi-
sów. – zauwa¿y³ Wac³aw Skibiñski.

Ostatecznie postanowiono jed-
nak nie wnosiæ skargi na decyzjê
wojewody, tylko dostosowaæ do
niej regulamin. – Lepiej te 4500 z³
przeznaczyæ na pomoc powodzia-
nom, ni¿ siê s¹dziæ. – zaproponowa³
jeden z radnych. Na wniosek radne-
go Wac³awa Skibiñskiego postano-
wiono, ¿e skarga nie zostanie wnie-
siona, a zakwestionowane przez wo-
jewodê punkty zostan¹ usuniête z
regulaminu.                                  MB
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Obwodowa Komisja Wyborcza
Nr 1 w Drawsku Pom. - œwietlica
SM „Œwit” w Drawsku Pom., ul.
Mickiewicza 1.

1. Kieszczyñska Zofia – przew.
2. Trzciñska Danuta - z-ca
3. Barczak Jan W³adys³aw
4. £uczyñska Helena
5. Kanarek Gra¿yna
6. Likas Miros³aw
7. Sikora Maciej
8. Oleksy Alicja
OKW Nr 2 w Drawsku Pom. -

Przedszkole w Drawsku Pom., ul.
Obr. Westerplatte 47-49

1. Kurowska Halina – przew.
2. Kowalska Anita - z-ca
3. Aleniak Damian
4. Æwikliñska Wies³awa
5. Jêdrzejczak Tomasz
6. Michalska Marzena
7. Olender Henryka
8. Winiarska Eleonora
OKW Nr 3 w Drawsku Pom. -

Szko³a Podstawowa w Drawsku
Pom.

1. Kamiñska Agnieszka – przew.
2. Baliñski Wojciech - z-ca
3. Augustyniak Agnieszka
4. Chmielecka Monika
5. Iwan Irena
6. Kondratowicz Dagmara
7. Kurpiewska Barbara
8. Setnik Marta Aniela
OKW Nr 4 w Drawsku Pom. -

Szko³a Podstawowa w Drawsku
Pom.

1. Storoniak Eugeniusz – przew.
2. Baliñska Agata - z-ca
3. Czapliñska Barbara
4. Kanarek Krzysztof
5. Maksimczyk Renata
6. Pó³grabska Genowefa
7. Stawicki Robert
8. Ulewicz Ma³gorzata
OKW Nr 5 w Drawsku Pom. -

Przedszkole w Drawsku Pom., ul.
Obr. Westerplatte 47-49

1. Jêdrzejczak Krystian – przew.
2. Gronowicz Joanna - z-ca
3. Bu³czyñska Krystyna
4. Krysiak Mateusz
5. Lisiecka Anna
6. Madej Estera
7. Szewczyk Natalia
8. Wêsierska Jadwiga
OKW Nr 6 w Drawsku Pom. -

ZSZ w Drawsku Pom., ul. Semina-
ryjna 2

1. Rudziñska Karolina – przew.
2. Bakun Barbara - z-ca
3. Adamczyk Anna
4. Bosiacka Maria
5. Golec Waldemar
6. Kowalczyk Daria
7. Smuga Agnieszka
8. Œwiercz Damian
OKW Nr 7 w Drawsku Pom. -

Przedszkole w Drawsku Pom., ul.
B. Chrobrego 4

1. Stasiak Joanna – przew.
2. Sycz Barbara - z-ca
3. Kowalczyk Piotr
4. Martusiewicz Halina

5. Olejnik Kamila
6. Sawka Marta
7. Urbañska Miros³awa
8. Worona Agnieszka
OKW Nr 8 - Gimnazjum w

Drawsku Pom., ul. Dworcowa 2
1. Koz³owski Zbigniew – przew.
2. Andrykowska Joanna - z-ca
3. Meisnerowska Jagoda
4. Sikora Irena
5. Œwiercz Magdalena
6. Udycz Karolina
7. Wasiuk Ewelina
8. Zawi³a Ma³gorzata
OKW Nr 9 w Drawsku Pom. -

Szko³a w Mielenku Drawskim
1. Gawlik Magdalena – przew.
2. Aleniak Beata - z-ca
3. Andruszko Mariusz
4. Budzyñska Krystyna
5. Dejer Józef
6. Kaczmarkiewicz Helena
7. Œwiercz Jolanta
8. Zyba³a Henryka
OKW Nr 10 w Drawsku Pom. -

Gimnazjum w Drawsku Pom., ul.
Dworcowa 2

1. Tateja Anna – przew.
2. Wiœniewski Stefan - z-ca
3. Aleniak Pawe³
4. Kempa Agnieszka
5. Link Lidia
6. Nicia Halina
7. Sikora Henryk
8. Sarafin Barbara
OKW Nr 11 w Nêtnie - Szko³a w

Nêtnie
1. Or³owski £ukasz – przew.
2. Malec Mariusz - z-ca
3. Bieñko Robert
4. Chmielarska Janina
5. Kobus Aniela
6. Krakos Wojciech
7. Szczepañska Klaudia
OKW Nr 12 – Szko³a w Gudowie
1. Kuliga Eugeniusz – przew.
2. Kiszkielewicz Bogus³awa - z-ca
3. Adamska Irena
4. Grzyb Krystyna
5. Krysiak Dariusz
6. £ysakowska Danuta
7. Sycz Marcin
8. Zemankiewicz Rados³aw
OKW Nr 13 – Szko³a w Suli-

szewie
1. Mularczyk Adam – przew.
2. Plich Krystyna - z-ca
3. G¹dek Eunika
4. Janda Ma³gorzata
5. Kaczmarek Teresa
6. £oziñska Barbara
7. Rosa Mateusz
8. Zawi³a Joanna
OKW Nr 14 - Szpital Powiatowy

w Drawsku Pom.
1. Kaczmarski Maciej – przew.
2. Markowska Teresa - z-ca
3. Drobek Karolina
4. Jêdrzejczak Bo¿ena
5. Konwa Lidia
6. Tomaszewski Sebastian
7. Wardza³a Agata
8. Zduñczyk Anna

Podczas ostatniej sesji Rady
Miasta w Drawsku Pomorskim,
choæ na sesjach nadzwyczajnych
nie ma Trybuny Obywatelskiej, w
ramach wyj¹tku na zakoñczenie
g³os zabra³ mieszkaniec Drawska
Eugeniusz Piecewicz. Ten znany w
œrodowisku lokalnym pasjonat na-
szego regionu, wyst¹pi³ do Rady z
dwoma wnioskami. Pierwszy doty-
czy³ zmiany granic poligonu.

– Wiadomym jest, ¿e wojsko, by
ci¹æ koszty, chce siê pozbyæ czêœci
poligonu. Ich ziemie biegn¹ po ze-
wnêtrznej stronie nasypu w¹skoto-
rówki. Mo¿e uda³oby siê wynego-
cjowaæ, by odst¹pili nam ten frag-
ment by poci¹gn¹æ tam œcie¿kê ro-
werow¹? – zaproponowa³ Piece-
wicz. – Docelowo mog³aby to byæ
œcie¿ka nawet do Szczecina, bo
Szczecin ju¿ kawa³ek do Stargardu
poci¹gn¹³. Niechby tylko o 4 metry
przesunêli granicê, a ju¿ by³oby ide-
alnie. – doda³.

Burmistrz odpowiedzia³, ¿e nie
ma takiej potrzeby, gdy¿ niebawem
wojsko wraz z nadleœnictwem bêdzie
radzie przedstawia³o nowy program
urz¹dzania lasu i wtedy bêdzie czas
i miejsce, by podj¹æ w tej sprawie
rozmowy.

Wniosek drugi dotyczy³ dofi-
nansowania wydania wspomnieñ
kobiety, która pracowa³a przymuso-
wo na ziemi drawskiej.

– Szanowna Rado, potrzebne
jest tysi¹c z³otych, na wydanie
wspomnieñ warszawianki, która zo-
sta³a wywieziona tu na roboty przy-
musowe. By³a aresztowana, w ciê¿-

Dwa wnioski Eugeniusza Piecewicza

Pomoc publiczna
dla wydawnictwa

kich wiêzieniach, napisa³a to w bar-
dzo piêknej i przystêpnej formie.
Zwi¹zek Literatów Polskich zaak-
ceptowa³ jej pracê. Tysi¹c z³otych
potrzeba, by wydrukowaæ to w 5000
egzemplarzy w „Echach znad Drawy
i Gwdy”. I ja tak chcia³em prosiæ o to
dofinansowanie, to s¹ ostatnie
chwile ¿ycia tej kobiety, ona ma 85
lat. – mówi³ Piecewicz.

Burmistrz odpowiedzia³ krótko: –
Ta sprawa jest ju¿ za³atwiona, choæ
za tysi¹c z³otych w ¿yciu czegoœ ta-
kiego siê nie wyda. -

- Wydawca, pan Nagórski, po-
wiedzia³, ¿e w tej kwocie siê zmieœci,
dlatego przyszed³em o tyle popro-
siæ. I serdecznie dziêkujê za pomoc!
– odpowiedzia³ Piecewicz. Jednak
nie wiadomo, czy obaj rozmówcy
zrozumieli siê i czy uka¿e siê „wy-
dawnictwo” w formie ksi¹¿kowej, o
czym zapewne myœla³ burmistrz,
pow¹tpiewaj¹c co do wysokoœci
kosztów, czy te¿ bêdzie to kilka wiê-
cej stron w gazetce pana Nagórskie-
go, które przecie¿ móg³by sfinanso-
waæ sam wydawca.                     MB

Sk³ady komisji wyborczych w Drawsku
Pomorskim, w wyborach na Prezydenta RP
w dniu 20 czerwca

(POWIAT). Istnieje u nas Po-
wiatowy Program Dzia³añ Na Rzecz
Osób Niepe³nosprawnych. Raport
na temat realizacji tego programu
stwierdza, ¿e wiêkszoœæ obiektów
u¿ytecznoœci publicznej w powiecie
drawskim nie jest przystosowana
dla osób niepe³nosprawnych.

To takie miejsca, jak wszelkiego
rodzaju urzêdy, instytucje, szko³y,

Propagandowo wszystko gra, ale to tony fa³szywe

Nie ma pieniêdzy
na usprawnienia
dla niepe³nosprawnych

przedszkola i internaty. Powa¿ne po-
dejœcie do rozwi¹zania tego proble-
mu jest niemo¿liwe ze wzglêdów
oczywiœcie finansowych. Radny
Czes³aw ̄ ukowski (komisja zdrowia
i bezpieczeñstwa publicznego) po-
wiedzia³: - Gdyby postawiæ wniosek
o generalne rozwi¹zanie tego proble-
mu, to by³by to wniosek z krêgu tak
zwanych pobo¿nych ¿yczeñ z powo-
dów ograniczeñ finansowych. -   (P)
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(POWIAT). W ca³ym kraju roz-
pocz¹³ siê nabór kandydatów na
rachmistrzów spisowych do Po-
wszechnego Spisu Rolnego, który
bêdzie przeprowadzony w okresie
od wrzeœnia do paŸdziernika br.

Aby zostaæ rachmistrzem, nale¿y
m.in.: mieæ ukoñczone 18 lat i przy-
najmniej œrednie wykszta³cenie, po-
siadaæ umiejêtnoœæ obs³ugi kompu-
tera, przynajmniej podstawow¹ zna-
jomoœæ zagadnieñ z zakresu rolnic-
twa, byæ komunikatywnym i posia-
daæ umiejêtnoœci interpersonalne,
posiadaæ prawo jazdy kategorii B.
Jeœli kandydat spe³nia te warunki,
powinien jeszcze z³o¿yæ oœwiadcze-
nie o korzystaniu w pe³ni z praw
publicznych i niekaralnoœci za prze-
stêpstwa pope³nione umyœlnie (w
tym przestêpstwa skarbowe).

Jeœli rachmistrzem zapragnie zo-
staæ osoba bezrobotna, powinna
wiedzieæ, ¿e na czas zawarcia umowy
na pracê zlecon¹ przy Powszechnym
Spisie Rolnym traci prawo do zasi³ku
i status bezrobotnego, a bezrobotny
zarejestrowany bez prawa do zasi³ku

W jaki sposób urzêdnicy rekrutuj¹?

Chcesz zostaæ rachmistrzem,
zg³oœ siê do urzêdu

traci status bezrobotnego. Kandy-
dat na rachmistrza spisowego musi
przejœæ szkolenie, uzyskaæ pozy-
tywn¹ ocenê z egzaminu oraz z³o¿yæ
przyrzeczenie.

Na trzydniowym szkoleniu w lip-
cu, kandydaci poznaj¹ metodologiê
i zasady organizacji spisu. Kandy-
dat, który nie weŸmie udzia³u w ca³o-
œci szkolenia, nie mo¿e przyst¹piæ do
egzaminu.

Spoœród kandydatów, po pozy-
tywnym zdaniu egzaminów, zostan¹
wybrane trzy osoby, z czego z dwie-
ma zostan¹ podpisane umowy, nato-
miast trzecia bêdzie tzw. kandydatem
rezerwowym.

Rachmistrz bêdzie wykonywa³
prace spisowe w okresie 9 - 23 sierp-
nia (obchód przedspisowy) oraz 8
wrzeœnia - 31 paŸdziernika.

- W tym roku mamy ograniczon¹
iloœæ rachmistrzów. Poprzednim ra-
zem uczestniczy³o ich dwunastu, w
tegorocznym spisie bêdzie ich zale-
dwie trzech, dlatego trudno mówiæ o
jakimœ naborze na to stanowisko –
powiedzia³ nam Wies³aw Lisowski z
Urzêdu Miejskiego w Drawsku Po-

morskim. Podobn¹ odpowiedŸ us³y-
szeliœmy od pracowników urzêdów
w Z³ocieñcu i Wierzchowie.

W obu tych gminach spis prze-
prowadzaæ bêdzie po dwóch rachmi-
strzów. Choæ nabory na to stanowi-
sko nigdzie nie zosta³y oficjalnie
og³oszone, to osoby spe³niaj¹ce
wy¿ej wymienione kryteria mog¹
sk³adaæ swoje aplikacje w urzêdach
w Drawsku, Wierzchowie i Z³ocieñ-
cu do dnia 14 czerwca.

Myœlenie urzêdników wci¹¿ za-
dziwia, bo gdyby przyj¹æ ich tok
myœlenia, ¿e og³aszanie naboru zale-
¿y od iloœci miejsc, to po co by by³o
og³aszaæ nabór np. na stanowisko
dyrektora szko³y, gdzie miejsce jest
tylko jedno. W naszej ocenie nie ma
znaczenia – ilu bêdzie rachmistrzów,
lecz to, ¿e nawet na dwóch rachmi-
strzów trzeba przeprowadziæ rekru-
tacjê, wiêc nabór powinien byæ
otwarty, by ka¿dy uprawniony mia³
szansê na tê pracê, a nie tylko rodzi-
na i znajomi urzêdników. Bo pozosta-
nie pytanie – jak tych dwóch kandy-
datów znaleŸli, nie og³aszaj¹c nabo-
ru?                                                       (r)

Pieszy Rajd Fotograficzny
„Poszukiwanie skarbów”
Grupa Odtwórstwa Historycznego z Drawska
Pomorskiego po raz kolejny zaprasza na rajd
fotograficzny w poszukiwaniu skarbów z draw-
skiej historii.

Tym razem organizatorzy propo-
nuj¹ spacer tzw. „drog¹ wiœniow¹” z
Drawska Pomorskiego do Gogó³-
czyna. W programie poszukiwanie
skarbów wykrywaczami metali,
ognisko przy ZSP nr 2 oraz ciekawe
opowieœci z historii „drogi wiœnio-
wej” przygotowane przez Wies³awa
Piotrowskiego.

- Znalezione rzeczy bêd¹ s³u¿yæ
jako eksponaty w izbie muzealnej,
któr¹ Stowarzyszenie M³odzie¿owe
Obszar Kultury robi w Drawsku Po-
morskim w ramach programu Ak-
tywna Wiosna. Na rajd ju¿ zapisa³o
siê kilkudziesiêciu uczniów szko³y
podstawowej. Mo¿na przychodziæ z
w³asnymi wykrywaczami, bêd¹ in-
struktorzy, historycy a nawet jeden
saper wojskowy. – mówi Anna Trat-
nerska-£ojek, organizatorka rajdu.
Wymarsz nast¹pi w najbli¿sz¹ nie-
dzielê (13 czerwca) o godz. 10.00,
spod pomnika ¯o³nierzy Polskich
przy cmentarzu wojskowym. Udzia³
w rajdzie jest bezp³atny.

M. BranieckaTaki „skarb” znaleziony zosta³ podczas jednego z rajdów do Jankowa.

Po ostatnim artykule
poœwiêconym
Powiatowej Bibliotece
Publicznej w Drawsku
Pomorskim
skontaktowa³ siê z nami
kierownik biblioteki, by
doprecyzowaæ pewne
szczegó³y.

- To do koñca nie jest tak, ¿e bi-
blioteka co roku ma do dyspozycji
tak¹ sam¹ kwotê na zakup nowych
publikacji. – wyjaœni³ Zbigniew
Stêpkowski, kierownik Powiato-
wej Biblioteki Publicznej w Draw-
sku Pomorskim. - Œrodki na zakup
nowoœci pozyskujemy z ró¿nych
Ÿróde³. S¹ to dotacje organizatora,
dotacje z powiatu, dofinansowa-
nie z Ministerstwa Kultury i Dzie-
dzictwa Narodowego, z którym
wspó³pracujemy bez przerwy od
roku 2004, a tak¿e dary ró¿nych
wydawnictw i osób prywatnych.
Kwoty te, choæ ostatnio s¹ na po-
dobnym poziomie, mog¹ byæ co
roku ca³kowicie inne. W 2008 roku
na zakup nowoœci z Ministerstwa
dostaliœmy 13300 z³, a z powiatu i
od organizatora ponad 7 tysiêcy,
co razem da³o ponad 20 tys. z³. –
powiedzia³ kierownik. W 2009 roku
natomiast kwota z Ministerstwa
wynios³a ju¿ tylko 3900 z³. Sk¹d ta
ró¿nica? – W zesz³ym roku, w wy-
niku ogólnego kryzysu gospodar-
czego, Ministerstwo Kultury i
Dziedzictwa Narodowego z do-
tychczasowej kwoty na zakupy
publikacji do bibliotek wysokoœci
30 mln pozostawi³o jedynie 10 mln.
Tyle samo zreszt¹ przewidziano na
ten rok. – mówi Zbigniew Stêpkow-
ski. – Dotacje z powiatu s¹ znacz-
nie wiêksze ni¿ tutaj podane. Dota-
cja na zakup nowoœci stanowi je-
dynie pewn¹ kwotê wyasygno-
wan¹ z dotacji przeznaczonej na za-
dania powiatu, (m.in. funkcjono-
wanie biblioteki – przyp. red.). –
wyjaœni³.

Wszelkie informacje na temat
nowoœci wydawniczych zakupio-
nych przez bibliotekê, aktualnych
wydarzeñ, konkursów, czy spo-
tkañ autorskich mo¿na znaleŸæ na
stronie www.kulturadrawsko.pl
wybieraj¹c zak³adkê „Bibliote-
ka”.                                              MB

Jeszcze raz o bibliotece
w Drawsku Pom.

Jak to jest
z tym
ksiêgozbiorem
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(Z£OCIENIEC). W poniedzia³ek
przed po³udniem poinformowano
nas o mo¿liwoœci strajku w Zak³adzie
Us³ug Komunalnych przy Piasko-
wej. Strajkowaæ mieli, wedle naszych
informatorów, pracownicy zatrud-
nieni przy odbiorze wszelkiego ro-
dzaju odpadków, tak¿e pracownicy
zatrudnieni przy sprz¹taniu miasta.
Natychmiast byliœmy w siedzibie
ZUK-u. Pierwszymi naszymi roz-
mówcami byli akurat pracownicy
odbieraj¹cy na przyczepê codzienne
miejskie odpadki. O niczym nie s³y-
szeli. - Nie, to niemo¿liwe. Przecie¿
my wiedzielibyœmy, ¿e strajkujemy.
Bujda jakaœ. -

Wedle pozyskanych informacji
powodem strajku mia³y byæ wyj¹t-
kowo niskie zarobki. O ewentualny
strajk w ZUK-u zagadnêliœmy same-
go prezesa in¿yniera Pierechoda. - O
niczym nie wiem. Ale to akurat taka
sprawa, ¿e ja móg³bym nie wiedzieæ.
U nas ludzie nie zarabiaj¹ na rêkê
kwoty szeœæset, siedemset z³otych.
Mo¿e chodzi o ludzi zatrudnianych
przy sprz¹taniu miasta z porêki Opie-
ki Spo³ecznej, z porêki Urzêdu Mia-
sta jako grupy interwencyjne. -

Mówi pracownik z grupy inter-

Coraz czêœciej ludzie wykrzykuj¹ – doœæ ju¿ tych nieudolnych z³ocienieckich w³adz

Strajku w ZUK-u ani widu, ani s³ychu
wencyjnej: - O niczym nie wiem. Pra-
cujê w grupie interwencyjnej akurat
w ZUK-u. Gdyby coœ takiego by³o,
wiedzia³bym. -

Jeszcze panie, te¿ z grupy inter-
wencyjnej, zatrudnione przy pra-
cach porz¹dkowych. - O niczym ta-
kim nie wiemy. A przecie¿, gdyby
coœ, to pierwsze byœmy wiedzia³y. -

Nasi informatorzy mówili: - Opo-
wiadano o losie „œmieciarzy”. Ciê¿-
ka, wymagaj¹ca niesamowitego za-
parcia praca za psie pieni¹dze. Miar-
ka siê przebra³a. Jedyne, co nam
pozostaje, to strajk. Bêdzie od po-
niedzia³ku. -

Gadania posz³y w pró¿ne, ale coœ
siê jednak wydarzy³o. Tyle, ¿e akurat
nie w ZUK-u. Inne pretensje to wy-
sokoœci pensji prezesów spó³ek,
wysokoœci zarobków burmistrzów.
Diety radnych – tych powiatowych
i gminnych. Za co tyle pieniêdzy? -
pytaj¹ ludzie. A biorcy, bracze
milcz¹. Ale, wydaje siê, po tej zmy³-
ce, protesty wisz¹ ju¿ w powietrzu.
Tak dalej siê nie da. Mieszkañcy ju¿
siê skrzykuj¹: nigdy ju¿ nie oddamy
g³osów na tych samych. Zawiedli
nas na ca³ej linii. G³os pani z 11 Listo-
pada spozieraj¹cej na ³atanie dziury

w chodniku, wyj¹tkowo du¿ej i trwa-
j¹cej tu chyba z rok. - Nigdy ju¿ na
tego burmistrza. Popatrz pan na tê
ulicê. Wiêcej s³ów nie trzeba. - Re-
porter zamieni³ kilka s³ów z pracow-
nikami z grupy interwencyjnej, któ-
rzy w godzinkê dziurzysko za³atali. -
Panowie, ta dziura by³a tu zawsze.
Nie by³o w³adzy w Z³ocieñcu, by j¹
za³ataæ. A wy zrobiliœcie to w godzin-
kê. Dlaczego tak jest? - Wys³ali nas,

to zrobiliœmy. To wszystko na ten
temat. -

Miastu potrzebny jest solidny
wstrz¹s, gdy¿ wiele spraw i wielu
ludzi powpada³o po dziurki w nosie
w koleiny, które sami mozolnie przez
lata wyœlizgiwali. Taka jest najnow-
sza historia miasta. A w tych kole-
inach brzêczy zupe³nie inaczej ni¿ w
ulach. A¿ do zatykania uszu. I no-
sów.                                 Tadeusz Nosel

(Z£OCIENIEC). Mo¿emy kon-
sultowaæ, nawet powinniœmy, nastê-
puj¹ce zamierzenie: zagospodaro-
wywanie centrum Z³ocieñca, stano-
wi¹cego kwarta³ miêdzy ulicami:
W. Sikorskiego, Wolnoœci i Boha-
terów Warszawy.

Wskazany kwarta³ jest przezna-
czony do rewitalizacji. Z treœci¹ de-
cyzji mo¿e  siê zapoznaæ ka¿dy, w
Urzêdzie Miasta w pokoju nr 3 w

Zaproszenie do konsultacji

Rewitalizacja Starego Miasta
(W. Sikorskiego, Wolnoœci,
Bohaterów Warszawy)

godzinach pracy Urzêdu. Informacja
o odnoœnej decyzji jest podana do
wiadomoœci poprzez zamieszczenie
og³oszenia na tablicach og³oszeñ
Urzêdu oraz na stronie internetowej
BIP Urzêdu Miejskiego.

Jeszcze jedno – przy okazji
mo¿na bêdzie ju¿ zmieniæ nie-
szczêsn¹ nazwê ulicy, któr¹ na-
zwano WOLNOŒCI. Pora na na-
zwê prawdziw¹.                         (um)

(Z£OCIENIEC). „Remonty
cz¹stkowe nawierzchni bitumicz-
nych na ulicach miasta i gminy Z³o-
cieniec w 2010 roku” bêd¹ wykony-
wane przez dwie firmy. (1)

 Remonty przy u¿yciu emulsji
asfaltowej i grysów – Przedsiêbior-

Zadania dla dwóch firm

Remonty nawierzchni
bitumicznych

stwo Drogowe Emulex Sp. z o.o, ul.
Czes³awa Tañskiego 16 ze Stargardu
Szczeciñskiego. Cena ofertowa sza-
cunkowa 57811 z³otych. (2) Nak³adki
z masy asfaltowej – Zak³ad Us³ug
Komunalnych Spó³ka z o.o, ul. Pia-
skowa 4 w Z³ocieñcu. Cena ofertowa
szacunkowa 43400 z³otych.        (Um)

(Z£OCIENIEC). Ci¹gle ktoœ wy-
biera p³ytki z chodniczka przy mo-
œcie na Drawie tu¿ przed Alej¹ Gra-
bow¹. Nie tylko idzie o to, by tego nie
robi³, ale i o to, by miejsce uzupe³niæ.
Nieopodal schody w ruinie ju¿ tak

Jeszcze nie wydarzy³o siê nic

Schodki do
„œredniowiecza”

wielkiej, ¿e wydaje siê, ¿e przyby³y tu
wprost ze œredniowiecza. I z tego to
powodu – piêkne nad wraz, rzeŸby
atrakcyjnej, i nie ma co dopraszaæ siê
o remont. Dopot¹d ktoœ nie runie z
nich g³ow¹ w dó³.                           (N)
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(Z£OCIENIEC). S¹
w Polsce w³adze
niektórych miast, które
z góry zakazuj¹
instalowania na swym
terenie, to znaczy w
pobli¿u siedzib ludzkich,
jakichkolwiek masztów
do rozsiewania fal
elektromagnetycznych.

Ot, choæby przyk³ad niedalekich
nam Miêdzyzdrojów. Miejscowoœæ,
jakby nie by³o – uzdrowiskowa, to
pomyœleæ trzeba jakby staranniej.
No i w Miêdzyzdrojach ju¿ ³atwego
zarobku na tych masztach nie ma.
Instaluj¹ siê z dala od siedzib ludz-
kich, domów uzdrowiskowych, itp.
To informacje miêdzy innymi ze zna-
nego z³ocienieckiego Stowarzysze-
nia, które powstaje jako wyraz prote-
stu przeciwko takiej instalacji na
Miros³awieckiej.

W Z³ocieñcu komisje rady w tej i
podobnych sprawach wypracowa-
³y nastêpuj¹ce wnioski: (1) Przedsta-
wienie raportu na temat istnienia w
gminie trafostacji potencjalnie sta-
nowi¹cych zagro¿enie pod wzglê-
dem dostêpu dla osób postronnych.
Pytanie – czy s¹ zabezpieczone
zgodnie z zasadami bezpieczeñstwa.

Jedna r¹czka w nocniczku, a druga z d³ugopisikiem!

Fale elektromagnetyczne poderwa³y
z³ocienieckich radnych do lotu

(2) Skierowanie zapytania do Staro-
stwa w Drawsku Pomorskim o to, czy
w ramach zadañ w³asnych dotycz¹-
cych polityki prozdrowotnej s¹ pro-
wadzone analizy na temat zachoro-
walnoœci ludnoœci z terenu powiatu
drawskiego w zwi¹zku z oddzia³ywa-
niem s³abych pól „MF” i promienio-
wania zwi¹zanego z systemami tele-
fonii komórkowej oraz oddzia³ywa-
nia pola elektromagnetycznego.

Widaæ z powy¿szego, ¿e Rada
Z³ocieñca obudzi³a siê rych³o w
czas. Wygl¹da to na dzia³anie, li tyl-
ko, wymuszone przez samych oby-
wateli. Gdzie¿ by³a w³adza, gdy tego
rodzaju instalacje nastêpowa³y?
Gdzie by³a wyspecjalizowana w za-
gadnieniu s³u¿ba zdrowia? Pytania
mo¿na mno¿yæ. Trzeba jeszcze?

Jak siê nieoficjalnie dowiaduje-
my, w³aœciciele dzia³ek, na których
staj¹ takie maszty, otrzymuj¹ mie-
siêcznie z tego tytu³u od w³aœcicieli
masztów oko³o czterech tysiêcy
euro. To w przybli¿eniu oczywiœcie.
Gdyby na przyk³ad tutejszy ZOK
pochodzi³ wokó³ sprawy, mia³by na
swoim terenie nie tylko taki maszt,
kasê w kieszeniach, ale i mia³by wol-
ne œrodki na op³acenie swej obecnej
tymczasowej siedziby. Podobnie
Olimp Z³ocieniec, któremu ostatnio
odebrano niespe³na dziesiêæ tysiê-
cy z³otych ze œrodków na futbol m³o-
dzie¿owy. Gdyby taki maszt, albo i

kilka, stanê³o na Stadionie Miejskim,
by³yby œrodki nawet chyba i na eks-
traklasê. Dlaczego w gminie do tej
pory nikt nie pomyœla³ w tym kierun-
ku? Ba³ siê? Kogo? Jak siê ten ktoœ
nazywa?

Z wyj¹tkiem Zak³adu Ciep³ow-
nictwa, na terenie którego takie in-
stalacje s¹. I nic to, ¿e w pobli¿u
Osiedle Czaplineckie z kilkoma ty-
si¹cami ludzi. Teraz Rada Z³ocieñca
dopiero spieszy po analizy. A dlacze-
go to nie wczeœniej? Nie ma w Urzê-
dzie Miasta trybu wczesnego ostrze-
gania?  Coœ z „nadawaniem” diet siê
pozapycha³o? Mo¿e ktoœ ludziom
odpowie? Ktoœ z sympatycznej gro-
madki (minus jeden - zlustrowali)
przez ludzi wybranej. W Unii tego
rodzaju masztów ju¿ siê nie stawia.
Skoro w niej jesteœmy, niech Z³ocie-
niec poprosi o specjalistów stamt¹d.
Nasi, wiadomo od czego s¹; do wy-
konywania poleceñ. Tu nawet tak
zwany „Wa³ na wale” marsza³ek
Komorowski panicznie boi siê tego,
¿e Polska ma olbrzymie zasoby gazu
ziemnego. A có¿ z nim bêdzie, jak siê
jeszcze dowie o geotermalnych wo-
dach? Proœmy Uniê o pomoc, bo
przecie¿ a¿ nadto dobrze wiemy, do
czego nadaj¹ siê wszelakie polskie

(Z£OCIENIEC). Dobrym pomy-
s³em by³o zainstalowanie stojaków
pod rowery na Starym Rynku.

Obserwujemy, ¿e wszelcy rowe-
rzyœci do nas zje¿d¿aj¹cy, bardzo
lubi¹ w³aœnie tu parkowaæ. Pobli¿e
w³adzy (Ratusz), centrum miasta,
wart zwiedzenia nie tylko Stary Ry-
nek, itp. Ale ... za ma³o jest stanowisk
pod rowery. Dobrze by³oby zainsta-
lowaæ jeszcze kilkanaœcie wzd³u¿
parkingu, bo takie s¹ potrzeby. W

Reklama œcie¿ki rowerowej w Rynku – gdzie¿ ona?

Potrzebne dodatkowe stojaki
na rowery pod Ratuszem

tym miejscu bywa i tak, ¿e i po kilka-
dziesi¹t rowerów turystów parkuje
wprost na trawnikach, w alejkach.
Widok wówczas jest ciesz¹cy oko,
bo œwiadczy o zainteresowaniu na-
szymi terenami, ale parkowanie
wprost na trawie trawniczków nie
uchodzi. Przyda³aby siê tu te¿ tabli-
ca z informacj¹ i ze zdjêciami naszej
œcie¿ki rowerowej. Pomys³u i wyko-
nania wspania³ego, to popularna
opinia.                                            (N)

(Z£OCIENIEC). Trwa proces
przygotowawczy do termomoderni-
zacji budynków jednostek bud¿e-
towych gminy Z³ocieniec. Idzie tu o
wymianê stolarki okiennej i drzwio-
wej w budynku Przedszkola Miej-

Przedszkole gminne i szko³a w Budowie

Termomodernizacja,
wymiana okien

skiego przy Stefana Okrzei i Szko³y
Podstawowej Nr 3 przy Czwarta-
ków. Dotyczy to tak¿e zasobów
mieszkaniowych zarz¹dzanych
przez Zak³ad Gospodarki Mieszka-
niowej w Z³ocieñcu.                 (um)

(Z£OCIENIEC). Poœród traktów
komunikacyjnych mamy nie tylko
gminne, ale i powiatowe. W tym roku
wykonywaniem na nich robót dro-

Wykonawca remontów SPYCHMET z Bornego

Roboty na drogach gminnych
i powiatowych

gowych bêdzie siê zajmowa³a firma
SPYCHMET £ukasza Krywulko z
Bornego (gmina Ostrowice). Cena
ofertowa 258450 z³otych.          (Um)

„wa³y” aktualnie na wa³ach, które to
wa³y akurat widaæ, jakie s¹, albo ich
nie ma jeszcze wcale. St¹d i nie tylko
fale, ale i powodzie.

Tadeusz Nosel
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(DRAWSKO POMOR-
SKIE). Przewodnicz¹cym Rady
Miejskiej w Czaplinku jest Sta-
nis³aw Kuczyñski. A¿ znad je-
ziora Drawsko pospieszy³ do po-
wiatu z pomoc¹ jego Radzie, z
podziêkowaniami i z radami.
Poczytajcie Czytelnicy nie tyl-
ko z  Czaplinka.

SZANOWNI PAÑSTWO

- Szanowni Pañstwo, jest tak,
¿e jak siê pi³kê pompuje, to tylko
do pewnego momentu, bo jak siê
bêdzie pompowaæ dalej, to ona po
prostu pêknie i ja jestem pod uro-
kiem tej sesji, w ogóle sesji Rady
Powiatu, bo uwa¿am, ¿e na tych
sesjach poziom cywilizacyjny
obrad jest bardzo wysoki. Chcia³-
bym tu Pañstwu pogratulowaæ
przy okazji, ¿e akurat w tych se-
sjach mog³em uczestniczyæ,
gdzie ta cywilizacja po prostu by³a
na tych sesjach, na innych se-
sjach nie by³em i nie mogê siê wy-
powiedzieæ, ale ¿eby troszeczkê
tego powietrza z tej pi³ki spuœciæ,
to chcia³bym podziêkowaæ rad-
nym Rady Powiatu, panu staro-
œcie, Zarz¹dowi, ale te¿ przewod-
nicz¹cemu Rady Powiatu, za to,
¿e Pañstwo realizujecie ró¿ne in-
westycje, ale takie m.in. jak dzia-
³ania np. wystawê go³êbi ozdob-
nych w Czaplinku. Jest nastêpna
taka piêkna rzecz akurat robiona
w miejscowoœci Sikory, gdzie
proboszcz wystêpowa³ do gminy
Czaplinek o wykonanie parkingu,
te¿ takiej uliczki wokó³ koœcio³a,
gdzie powiat te¿ siê do³o¿y³, Pañ-
stwo radni tutaj, Zarz¹d Powiatu,
Pan Przewodnicz¹cy o to zabie-
ga³, ale te¿ gdzieœ tam pan
¯ukowski bardzo mocno uczest-
niczy³ w tym wszystkim z tymi
pracami energetycznymi i prosta
rzecz, która siê toczy od pocz¹t-
ku kadencji i na szczêœcie bêdzie
dokoñczona.

Mówimy o ochronie zdrowia i
ja przeje¿d¿am akurat codziennie
przez tê miejscowoœæ i cz³owiek
teraz znacznie zwalnia, bo tam
takie pacho³ki czerwone z takimi
znaczkami, a do tej pory to prze-
wa¿nie mo¿na by³o spotkaæ cz³o-
wieka i ten cz³owiek nie by³ tak
widoczny, bo nie mia³ takich bia-
³o-czerwonych kresek na sobie i
Pañstwo mo¿ecie byæ dumni, ¿e

Go³êbie ozdobne w Czaplinku

JAK TO W£ADZA W£ADZUNIÊ WSPIERA
i W JAKIM TO CZYNI STYLU?

realizujecie ró¿ne zadania, m.in.
takie ma³e, proste, które s¹ ma³o
kosztowne, jak w Sikorach, wej-
œcie do koœcio³a, gdzie Pañstwo
do³o¿yliœcie niewielk¹ kwotê, w
sumie oko³o 30 tys. z³otych, bo
gmina daje 200 tys. z³otych, to ni-
jak siê maj¹ te koszty, ale jak wy-
ceniæ ¿ycie ludzkie, ¿e z tego ko-
œcio³a, jak by dziecko wychodzi³o,
czy ktoœ starszy mo¿e byæ potr¹-
cony, albo coœ gorszego mo¿e byæ
zrobione. Dlatego, tak przys³owio-
wo, ¿e powietrze z tej pi³ki spuœciæ
dziêkujê Pañstwu serdecznie za
takie sprawy drobne, które te¿ re-
alizujecie, w których uczestniczê.
¯yczê wam, ¿ebyœcie mieli te¿ od-
pornoœæ psychiczn¹ wiêksz¹,
¿ebyœcie nie ulegali emocjom,
¿ebyœcie siê nie denerwowali, bo
w tej polityce, je¿eli po tamtej stro-
nie jest siê, a tutaj siê siedzi, ten, co
tu siedzi siê denerwuje bardzo, bo
za ka¿dym razem ktoœ przychodzi
i coœ chce, coœ chce, a nikt nie
dziêkuje. Ja dziêkuje serdecznie za
to, ¿e reagujecie.

Protokolantka dopisa³a: Nikt
wiêcej g³osu nie zabiera³.

INNY KWIATEK

Inny kwiatek, te¿ urody prze-
zabawnej. Przypomnê, idzie o
wypowiedzi na sesjach Rady Po-
wiatu w Drawsku Pomorskim. Z
Trybuny Obywatelskiej.

Janusz Garbacz jest naczelni-
kiem Wydzia³u Komunikacji i
Transportu. Wypowiada³ siê w
sprawie szpitala drawskiego. Po-
wiedzia³: - Przyznajê, ¿e przykro
mi niejednokrotnie s³uchaæ tutaj
wypowiedzi. Niemniej jednak ad-
resatów mojego wyst¹pienia ju¿
niestety nie ma na dzieñ dzisiej-
szy. Jednak nale¿y zauwa¿yæ, ¿e
jesteœmy tylko ludŸmi i niejedno-
krotnie pope³niamy jakieœ b³êdy, a
zatem nale¿a³oby o nich tutaj, a ni-
kogo z nas nie ma. I chcia³bym tak
przypomnieæ takie s³owa piosen-
ki, któr¹ œpiewa³ swego czasu
Czes³aw Niemen – Dziwny jest
ten œwiat. Czasem a¿ wstyd przy-
znaæ siê, a jednak czêsto jest, ¿e
ktoœ s³owem z³ym zabija tak jak
no¿em. I rzeczywiœcie muszê
Pañstwu powiedzieæ, skoro jeste-
œmy nawet tam katolicy, to jest
pi¹te przykazanie – Nie zabijaj. Z

tej mównicy niejednokrotnie du¿o
przykroœci pada, nawet swego
czasu by³o takie przywo³ane do-
syæ czêsto powiedzenie pana S³o-
nimskiego, je¿eli nie wiesz jak siê
zachowaæ, na wszelki wypadek
zachowaj siê przyzwoicie. Ja ze
swej strony przyznajê, ¿e w swo-
im ¿yciu spotka³em dwóch zna-
komitych, szlachetnych ludzi,
jednym z nich jest z czasów m³o-
doœci pan dyrektor Babisz, a
drug¹ osob¹ to jest w³aœnie An-
drzej Krauze – nasz starosta. I
nawet parafrazowa³bym to po-
wiedzenie, ¿e je¿eli nie wiesz, jak
siê zachowaæ, to na wszelki wy-
padek zachowaj siê tak, jak by
zachowa³ siê pan Andrzej Krauze.
Mówiê to w kontekœcie tych wy-
powiedzi, które by³y na poprzed-
nich sesjach, jak i takich ataków
na pana Starostê Krauze, odno-
œnie szpitala. Przyznajê równie¿,
¿e ciê¿ko jest rozumieæ pewne
rzeczy. Ja osobiœcie posiadam
jak¹œ tam wiedzê, czyli posiadam
erudycjê, czy równie¿ i chary-
zmê, interesujê siê w zakresie fi-
nansów i muszê Pañstwu powie-
dzieæ jedno, czego tam zabrak³o.
Zabrak³o m.in. tego, ¿e pan Ley-
ko, pan dyrektor Leyko, przepra-
szam, jest budowniczym dróg na
terenie powiatu, ¿e remontuje
szko³y, ¿e buduje boiska, tudzie¿,
¿e jest kreatorem tego ¿ycia spo-
³ecznego. Mo¿e to jest absurd,
muszê Pañstwu powiedzieæ, ale
proszê wiedzieæ o jednym, bo
akurat pisujê takie naukowe arty-
ku³y i zebra³em obroty, czyli in-
nymi s³owy kontrakty, jakie NFZ
przyznaje szpitalom. Muszê Pañ-
stwu powiedzieæ, ¿e w ci¹gu
tych trzech szpitale pozosta³y na
niezmienionym poziomie. Tutaj
mamy wzrost o 50 %, wed³ug
tych danych, które tutaj by³y
prezentowane, tu jest oko³o 180
pracowników zatrudnionych na
umowê o pracê, od 120 do 170
zatrudnionych na kontraktach
ró¿nych rodzajów. Muszê Pañ-
stwu powiedzieæ, ¿eby nie by³o
tego wzrostu tutaj, tego wolu-
menu wzrostu tego kontraktu, to
by nie by³o ¿adnej sesji, bo by
by³y pikiety, bo wszystko mo¿na
restrukturyzowaæ, bo jest taki
najbardziej noœny czynnik eko-
nomiczny, taka nazwa restruktu-
ryzacja, ale generalnie rzecz bio-

r¹c w Polsce to siê sprawdza, tu-
taj pomijam.”

Dopisek: WypowiedŸ przerwa³
Przewodnicz¹cy Rady Powiatu,
który powiedzia³:

Przepraszam, Panie Naczelni-
ku, bardzo proszê o konkrety i
koñczymy, bo mamy inne spra-
wy. -

Dobrze, dziêkujê panu, prze-
praszam. A zatem muszê Pañ-
stwu powiedzieæ jedno, tak jak
nawet jestem w szpitalu, bo je-
stem bardzo czêsto w szpitalu i
s³ucham tego g³osu ludu, tego
vox populi, mo¿na rzec, to na-
prawdê mieszkañcy, czy tam
choruj¹cy, czy pracuj¹cy, s¹ za
tym, ¿eby to siê odbywa³o i sz³o
w tym kierunku na dzieñ dzisiej-
szy, dlatego dziêkujê tutaj panu
dyrektorowi za to, co zrobi³ do-
tychczas, ¿eby t¹ swoj¹ wizjê
realizowa³ w przysz³oœci. Nato-
miast jest jedna uwaga rzeczywi-
œcie, bo tak jak piêknie powie-
dzia³a jedna z pañ, ¿e pan dyrek-
tor jest mistrzem œwiata w robie-
niu sobie wrogów, ¿eby ewentu-
alnie tylko to zmieni³, ale to s¹ nie
moje s³owa, tylko Pana wspó³-
pracownicy. Dziêkujê bardzo.

PANIE BARCZAK. RATUJ
PAN TRYBUNÊ OBYWA-
TELSK¥

Wypowiedzi powy¿sze s¹ po-
twierdzone w oficjalnym doku-
mencie. Ich wiarygodnoœæ nie
mo¿e byæ podwa¿ona. S¹ przyto-
czone dos³ownie. Tak w powiecie
ma siê jakby odwrotna strona
Trybuny Obywatelskiej na se-
sjach Rady Powiatu. Dobrze jest
znaæ i tê stronê. W jednej z gaze-
tek wyj¹tkowo sprawnego barda
Trybuny Obywatelskiej, Jana
Barczaka, co prawda te¿ wyj¹t-
kowo prymitywnie, usi³uje siê
oœmieszyæ na przeró¿ne sposoby.
Jak Tygodnikowi powiedzia³
wspó³pracownik pisemka, za pu-
blikacje przeciwko J. Barczakowi
redaktor w jakiejœ tam formie z
pewnej instytucji pobiera wzi¹tki
w wysokoœci 13 tysiêcy z³otych
rocznie. Informacja zosta³a prze-
kazana w obecnoœci Jana Barcza-
ka, co ten skwitowa³: - Wiem o
tym od dawna. Tu tak w³aœnie
jest. Mijam to. -

Tadeusz Nosel
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Og³oszenie mo¿na nadaæ emailem: wppp1@wp.pl
(wp³ata na konto)

PKO BP Oddzia³ 1 w £obzie
72 1020 2847 0000 1502 0067 0927

NIERUCHOMOŒCI US£UGIMIESZKANIAINNE
Powiat ³obeski Powiat ³obeski

Sprzedam lub wynajmê mieszka-
nie w Wêgorzynie przy ul. Koperni-
ka pow. 64 mkw., 3 pokoje, I piêtro,
umeblowane. Tel. 91 3971742

Sprzedam mieszkanie w £obzie 4-
pokojowe. Tel. 91 3975088.

Sprzedam mieszkanie spó³dziel-
cze w³asnoœciowe 57,85 mkw., 3-
pokojowe, 145 tys. z³, w £obzie przy
ul. Ogrodowej. Tel. 697 326 339.

Sprzedam mieszkanie na wsi 41
mkw. tel 661 374 570

Sprzedam mieszkanie dwupozio-
mowe w centrum £obza, 105 mkw.,
salon z kuchni¹, 3 sypialnie, 2
³azienki, balkon z widokiem na
park, ogrzewanie w³asne gazowe,
niski czynsz. Tel. 600 931 887.

SM Wêgorzynianka tanio sprzeda
lokale mieszkalne w nastêpuj¹-
cych miejscowoœciach: Lesiêcin
20/4; Gardno 12/3; Rogówko 7/1;
Ginawa 26/1; Stare Wêgorzynko
10/3. Cena do uzgodnienia. Tel. 91
3971515.

Sprzedam mieszkanie spó³dziel-
cze, w³asnoœciowe 4 pokojowe o
pow. 67,7 mkw. na osiedlu Orzesz-
kowej, III piêtro. Tel. 91 3975637

Powiat ³obeski

Sprzedam 5 hektarów w Radowie
Ma³ym . Tel. 660 969 785

W £obzie sprzedam dom jednoro-
dzinny typu bliŸniaczego w ideal-
nym stanie. Parter z salonem,
aneksem kuchennym, jadalni¹ i
wc. Piêtro obejmuje trzy pokoje
plus ³azienka. Ponadto strych, piw-
nica oraz gara¿. Ogrzewanie gazo-
we oraz kominek tradycyjny. Na
podwórzu posesji zak³ad produk-
cyjny o pow. 80 mkw. Czynny, produ-
kuj¹cy produkt spo¿ywczy, który
mo¿e zostaæ udostêpniony wraz z
technologi¹ i zbytem ( marketing).
Powierzchnia dzia³ki 360 mkw. plus
ogród i sad. Dom i zak³ad s¹ ocie-
plone, na podwórku wy³o¿ony jest
polbruk. Cena 390 tys. z³. Tel. 695
985 673

Resko, sprzedam parter domu piê-
trowego, 85 kmw., dzia³ka 838
mkw., 3 pokoje, cena 160.000 z³.
Tel. 888 169 572.

Sprzedam dom jednorodzinny w
Dorowie pow. dzia³ki 2700 mkw.
czêœæ mieszkalna 85mkw, 2 bud.
gosp.118mkw i 71mkw. Cena 210
000 z³. Tel. 663 036 912 lub 665 497
211

Sprzedam nieruchomoœæ zabudo-
wan¹ w Gardzinie na dzia³ce 0,7h
zabudowan¹ bud. mieszkalnym i
gosp. praz s³upami drewnianymi.
Uzbrojenie woda i pr¹d. Cena 160
tys. z³ do negocjacji tel. 606 634 249

Tanie meble KA-MAR. Du¿y wybór
mebli u¿ywanych. Zapraszamy do
sklepu £obez ul. Bema ( by³y plac
POM). Tel. 885 310 483.

Wózek trzyczêœciowy firmy TAKO -
450 z³ sprzedam. Tel. 508 591 529.

Otwarto sklep prozdrowotny
TOTU GAMA w £obzie, ul. Przed-
miejska 11. Oferujemy artyku³y
prozdrowotne, us³ugi œwiecenia i
konchowania uszu. Tel. 91
3974273

Korepetycje matematyka. Tel. 504
389 130.

Kupiê przyczepê 3,5 tonow¹. Mo¿e
byæ do remontu. Tel. 516 921 453

Region

Wideofilmowanie. Tel. 605 732
267.

T³umacz przysiêg³y jêzyka nie-
mieckiego: £obez, ul. Warcis³a-
wa 2 (Os. Ksi¹¿¹t Pomorskich).
Tel. 091 397 59 24, 505 972 167.

Us³ugi elektryczne Chlebicki S³a-
womir tel. 606 824 461.

Powiat gryficki

Region
T³umacz  przysiêg³y j. francuskiego.
Ko³obrzeg. Tel. 094 3521058 , 694
667 941.

GARA¯E BLASZANE OCYNKO-
WANE – PRODUCENT. Tel. 059
8334312, 798 710 329, 698 230
205. F.T. Wróbel Przechlewo.
www.blaszanygaraz.pl

PRACA

Powiat ³obeski

Gara¿e, wiaty blaszane, mon-
ta¿, dowóz gratis. Tel. 598 334
536, 605 286 058, 661 953 331.
Producent  GO-STAL Przechle-
wo. U nas najtaniej.

Us³ugi kamieniarskie Mielno gm.
Wêgorzyno. Tel. 666-233-678

Zespó³ muzyczny na wesela KRISS
BAND. Tel. 663 972 683.

Rzuæ palenie – wystarczy 1 zabieg:
nerwice, depresje, alergie, nadwa-
ga. Gabinet Œwidwin, tel. 880 400
739.

Monta¿, serwis anten naziemnych i
satelitarnych, cyfrowych, domofo-
ny, wideodomofony, kamery z zapi-
sem cyfrowym, alarmy. Tel. 518 273
864.

Powiat œwidwiñski

Elektroinstalacje, systemy wide-
ofonowe. Tel. 600 571 844

ROLNICTWO

Powiat œwidwiñski
Sprzedam dzia³ki budowlane w
Œwidwinie 10- cio arowe. Tel. 794
376 821

Wydzier¿awiê gara¿ w Œwidwinie
przy ul. Podgórnej. Tel. 94 3652769

MOTORYZACJA

Sprzedam lub wynajmê dom,
£obez ul. Przechodnia 5. Tel.
609 366 010.

Powiat ³obeski

UWAGA - Przyjmê do pracy w
£obzie fryzjera na bardzo do-
brych warunkach lub podejmê
wspó³pracê na zasadzie dzier-
¿awy stanowiska. Tel. 792 350
990.

Sprzedam
Poloneza
Caro 1992 r.
z instalacj¹  LPG.
Tel. 504 042 532

Powiat ³obeski

Powiat gryficki
Sprzedam quada 17,5. Tel. 91
3851625. Dzwoniæ wieczorem.

Sprzedam gospodarstwo rolne w
Strzelewie k/Nowogardu (na kolo-
nii przy lesie) o pow. 14,6 ha + zabu-
dowania budynek mieszkalny i go-
spodarczy, tel. 609 928 126, cena
390 000 z³.

Zatrudnimy handlowca do
sprzeda¿y ci¹gników i kombaj-
nów Claas. Firma Euromasz,
tel. 607086564,
e-mail: Biuro@euromasz.pl

Powiat gryficki
Sprzedam koty persy 3-miesiêcz-
ne. Tel. 91 3864359

Powiat gryficki
Zatrudniê kobietê do pracy sezono-
wej w OW nadmorskim. Tel. 606
184 241.

Powiat drawski

Pilnie sprzedam mieszkanie bez
czynszowe w Przybiernówku 80 m2
dwa pokoje kuchnia ³azienka oraz
dwa pomieszczenia gospodarcze.
Tel. 665 386 517

Powiat gryficki

Marketing  : Jesteœ komunikatiwny,
potrafisz pracowaæ samodzielny ?
Szukam konsultanta do utzrymaniu
kontaktu z sta³ymi klientami jak do
pozyskania nowych.  Wymagania:
min. œrednie wykszta³czenie, ob-
sluga komputera, prawo jazdy.
Kontakt: Primex sp. z o.o., S. Voel-
ker, tel. 694476882. Z³ocieniec
www.primex.pl
voelker@primex.pl

PRACA

Og³oszenia drobne
i reklamy mo¿na
sk³adaæ w redakcji
w Z³ocieñcu przy ul. Boh.
Warszawy 19/7  (obok
biura PSS Spo³em).

Tel. interwencyjne:
Tadeusz Nosel,
tel. 500 075 383
Magdalena Braniecka,
tel. 514 794 463
e-mail: tpd1@o2.pl



StrStrStrStrStr. 12. 12. 12. 12. 12 tygodnik pojezierza drawskiego 10.6.2010 r.SPORT

Pi³ka no¿na – liga
okrêgowa po³udnie

Wyniki 24. kolejki: Calissia Kalisz
Pomorski – Olimp Z³ocieniec 1:2,
Drzewiarz Œwierczyna - B³onie Bar-
wice 1:1, Zawisza Grzmi¹ca – Spójnia
Œwidwin 3:2, Pionier 95 Borne Suli-
nowo – Hubertus Bia³y Bór 3:2, Dra-
wa II Drawsko Pomorskie – Korona
Cz³opa 4:1, Jednoœæ Tuczno – Lech
II Czaplinek 5:2, B³êkitni Gonne Ma³e
– Grom Gi¿yno 1:2.

Pi³ka no¿na – V liga

Wyniki 28. kolejki i tabela:Ba³tyk
Koszalin – Dar³ovia Dar³owo 7:1,
Pogoñ Po³czyn Zdrój – Mirstal Mi-
ros³awiec 5:2, Arkadia Malechowo –
Victoria Sianów 1:5, Orze³ Wa³cz –
Orze³ £ubowo 0:1, Kotwica II Ko³o-
brzeg – Lech II Czaplinek 0:3, G³az
Tychowo – Gryf Polanów 9:2, Rasel
Dygowo – Wielim Szczecinek 4:3,
Wiekowianka Wiekowo – Sokó³ Kar-
lino 3:2.

1 Ba³tyk 27   70   91:16
2 Rasel 27   48   58:35
3 Orze³ W. 27   48   51:37
4 Lech 27   47   47:32
5 Wiekowianka 27   42   38:25
6 Arkadia 27   42   48:42
7 G³az 27   41   65:51
8 Sokó³ 27   29   33:33
9 Victoria 27   36   52:52
10 Wielim 27   34   66:61
11 Pogoñ 27   34   44:61
12 Orze³ £. 27   31   28:48
13 Dar³ovia 27   30   42:65
14 Kotwica II 27   30   38:61
15  Mirstal 27   21   28:57
16 Gryf 27   17   25:78

Calissia Kalisz Pomorski –
Olimp Z³ocieniec 1:3 (1:1)

Komplet
punktów, ale
po ciê¿kiej
walce

(Z£OCIENIEC). Z Calissi¹ Kalisz
Pomorski Olimp Z³ocieniec wygra³
3:1 na boisku przeciwnika. Pierwsza
bramkê z karnego strzeli³ Robert Cie-
siñski. Wyrówna³ z przewrotki Ma-
zurek, bez w¹tpienia najlepszy za-
wodnik gospodarzy. Remisem za-
koñczy³a siê pierwsza po³owa.

Teraz to ju¿ tylko ataki Olimpu.
Nie wystarczy³a bramka na prowa-
dzenie. Olimp par³ nadal i w koñcu
mecz wygra³ 3:1. Trener Jan Kêpa po
meczu: - Regularne trzy punkty, ale
przeciwnik by³ niebezpieczny. Do-
piero bramka na 3:1 da³a pewnoœæ, ¿e
nawet punktu w Kaliszu Pomorskim
nie zostawimy. - I tak siê sta³o. (N)

Wyniki 25. kolejki rozgrywek i
tabela: Z³ocieniec – Drawa Drawsko
Pomorskie 1:1 (1:0), B³onie Barwice –
Pionier 95 Borne Sulinowo 0:2, Za-
wisza Grzmi¹ca – B³êkitni Gonne
Ma³e 3:0, Hubertus Bia³y Bór – Jed-
noœæ Tuczno 3:2, Lech II Czaplinek –
Calissia Kalisz Pomorski 6:0, Spójnia
Œwidwin – Drzewiarz Œwierczyna 3:1.

1 B³onie 24   50   58:25
2 Olimp 24   49   63:30
3 Zawisza 24   43   49:36
4 Hubertus 24   41   53:39
5 Grom 24   41   50:55
6 Pionier 95 24   39   62:49
7 Drawa II 24   35   61:46
8 Jednoœæ 24   33   46:42
9 Drzewiarz 24   33   46:53
10 Korona 24   30   47:50
11 Calissia 24   28   36:47
12 Lech II 24   25   43:49
13 Spójnia 24   24   34:53
14 B³êkitni 24     8   25:101

Pi³ka no¿na – IV liga

Wyniki dwóch kolejek i tabela

Drawa Drawsko Pomorskie –
Piast Drzonowo 5:1, Sarmata Dobra
Nowogardzka – Hutnik Szczecin 2:1,
S³awa S³awno – Gwardia Koszalin
2:2, Pogoñ Barlinek – Sokó³ Pyrzyce
4:0, Ina Goleniów – Wybrze¿e Rewal-
skie Rewal 1:1, Gryf Kamieñ Pomor-
ski – Stal Szczecin 6:0, Leœnik Rossa
Manowo – Piast Chociwel 2:0, Vine-
ta Wolin – Victoria Przec³aw 1:1,

Wybrze¿e Rewalskie Rewal – Po-
goñ Barlinek 0:4, Hutnik Szczecin –
Drawa Drawsko Pomorskie 2:1, Vic-
toria Przec³aw – Leœnik Rossa Ma-
nowo 0:2, Sokó³ Pyrzyce – S³awa
S³awno 0:1, Gwardia Koszalin – Vi-
neta Wolin 3:1, Piast Chociwel – Gryf
Kamieñ Pomorski 1:2, Stal Szczecin –
Sarmata Dobra Nowogardzka 3:0,
Piast Drzonowo – Ina Goleniów 2:3

1 Pogoñ 26   67   66:13
2 Gryf 27   61   89:24
3 Gwardia 26   59   59:18
4 Hutnik 27   54   56:31
5 Ina 27   50   58:28
6 Sarmata 28   43   65:48
7 Vineta 27   40   50:39
8 Leœnik Rossa 27   38   33:28
9 Drawa 28   34   41:45
10 Wybrze¿e 27    34   37:43
11 Victoria 27   32   34:40
12 Piast CH. 27   27   39:51
13 Stal 27   22   30:57
14 S³awa 27   22   30: 77
15 Sokó³ 27   16   28:77
16 Piast 27    7   19:118

(Z£OCIENIEC). W Z³ocieñcu
wyraŸnie przebudzamy siê futbolo-
wo. Œwiadczy o tym zainteresowanie
kibiców meczem Olimpu z zespo³em
drugiej Drawy. Jedna strona trybun
by³a zajêta niemal¿e w pe³ni. Druga,
ta s³oneczna, ledwie ledwie. Na niej
to znaleŸli sobie w koñcu miejsce
kibice Drawy, których w zorganizo-
wanej grupie przyby³o oko³o piêæ-
dziesiêciu. Potrzebna by³a nawet
eskorta policji. Po rytualnym przy-
witaniu obu grup fanów, tu¿ przed
rozpoczêciem spotkania, nie oby³o
siê nawet bez wtargniêcia na mura-
wê, spotkanie mog³o siê rozpocz¹æ.
Gdyby jednak nie policja, i kilku cy-
wilów z kamerami, mog³o byæ mniej
pomyœlnie dla gminnego futbolu.

Drawa w swym sk³adzie mia³a kil-
ku graczy, dla których nie jest obca
gra w czwartej lidze. Olimp to team
aktualnie konstruowany przez tre-
nera Jana Kêpê, który jednak nie
ukrywa, ¿e awans do pi¹tej ligi ma
pos³u¿yæ dog³êbnemu przyjrzeniu
siê temu, na co staæ z³ocienieckie
pi³karstwo. Zapracowany trener nie
tai, ¿e gra w czwartej lidze interesuje
go i to nawet bardzo.

JEST ATAK
Si³¹ Olimpu jest atak, wiêc

pierwsza po³owa up³ynê³a pod
przewag¹ z³ocienian. Drawa mia³a
tylko dwie sytuacje, z których
mog³a zdobyæ bramkê. Bia³o – zie-
loni, co jest ju¿ norm¹, stworzyli
okazji do strzelenia bramki bez liku,
ale zdobyli tylko jedn¹. Dusza ude-
rzy³ silnie, ale wprost w bramkarza,
a ten sparowa³ pi³kê na Hamerskie-
go i Kamil dope³ni³ formalnoœci, po
raz kolejny wpisuj¹c sie na listê
strzelców, co szczególnie podkre-
œli³ trener Jan Kêpa. - Rozstrzela³
siê nam Kamil - powiedzia³. Tomek
Dusza tylko w tej po³owie jeszcze
dwukrotnie uderzy³ po dwóch
s³upkach. Dogodnych sytuacji nie
wykorzystali: Ciesiñski, Wojcie-
chowski, Barsul, Janik.

Druga polowa to powtórka z
pierwszej, z jedn¹ ró¿nic¹. Zdaniem
trenera Micha³ Liszko w bramce
Olimpu pope³ni³ b³¹d, i tak osta³ siê
nam zwyciêski remis, bo tym jednym
punktem Olimp powróci³ do pi¹tej
ligi po roku bolesnej degradacji. -
Mog³em byæ u was ju¿ blisko dwa
lata temu, ale poprzedni Zarz¹d Klu-
bu nie chcia³ mnie zatrudniæ - powie-
dzia³ Jan Kêpa, trener, za którego
pracy w Klubie Stadion Leœny przy
Po³czyñskiej znów wype³nia siê nie
tylko pi³karzami na treningach, ale i
kibicami na trybunach. Panie Janie -
podziêkowania i gratulacje.

Ale, mamy remis. Teraz Olimp
rozpaczliwie d¹¿y do wstrzelenia
zwyciêskiej bramki, ta w koñcu jed-
nak nie pada. I znów... Tomek Dusza
mia³ przynajmniej dwie tak zwane
setki, ale bramki nie by³o. Sta³o siê
tak, jak to w derbach bywa: remis.
Dobrze, ¿e w ogóle bramkowy.

Trener Jan Kêpa: - Oddaliœmy
dwa punkty w wygranym meczu.
B³¹d bramkarza. Teraz wyjazd o Gi¿y-
na, do Gromu. To ciê¿ki teren. A my
ju¿ w pi¹tej lidze.

Olimp Z³ocieniec:– Kacianow-
ski, Rogiñski, Serkowski, Hamerski,
Janik, Woroniecki, Wojciechowski,
Barsul, Ciesiñski, Dusza. Rez. br.
Stachura, A. Ciesiñski, Rzepecki,
Antosiak, Miko³ajczyk.

Drawa II Drawsko Pomorskie: –
Wyrzykowski, Janicki, Rdzanek,
Bany, Bujnowski, Pluska, Kañczu-
gowski, Porczak,  Walkiewicz, Wi-
toñ. Rez. Budzyñski, Godlewski.

Dodajmy, ¿e tego samego dnia, w
sobotê o godzinie 11.00 w Szczecinie
pierwszy zespó³ Drawy (IV liga) gra³
z Hutnikiem Szczecin przegrywaj¹c
mecz 1:2. Widaæ z tego, jak bardzo
futbol drawski wyprzedzi³ z³ocie-
nieck¹ pi³eczkê. Czy mo¿liwa zmiana
futbolowej warty? - zobaczymy. A
mo¿e ju¿ nied³ugo w czwartej lidze
razem? Bo, jak by³o widaæ, kibice bez
rzetelnego futbolu strasznie siê
nudz¹.                                                  (N)

Olimp Z³ocieniec – Drawa II Drawsko Pomorskie 1:1 (1:0)

POWRÓT OLIMPU
DO V LIGI
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(SZCZECIN). Lekkoatleci MKS
Junior Z³ocieniec tym razem startowali
w Szczecinie na stadionie imienia Wie-
s³awa Maniaka. Wziêli udzia³ w Miê-
dzywojewódzkich Mistrzostwach
Lekkoatletycznych, które s¹ strefowy-
mi mistrzostwami Polski juniorów
m³odszych i juniorów. By³ to start
dwudniowy, pi¹tego i szóstego, czerw-
ca. Wystêp w barwach z³ocienieckiego
Klubu na s³ynnym w Polsce stadionie
uda³ siê bardzo dobrze. Z³ocieniecka
m³odzie¿ lekkoatletyczna zdoby³a
szeœæ medali. Jeden z³oty, dwa srebrne
i trzy br¹zowe. Nie koniec na tym. Za-
prezentowany poziom sportowy po-
zwoli³ na uzyskanie minimów wyniko-
wych uprawniaj¹cych do startu w Mi-
strzostwach Polski Juniorów M³od-
szych i Juniorów.

SZCZEGÓ£Y
(1)Dominika Kubacka w trójskoku

uzyska³a drugie ju¿ swoje minimum na
tê imprezê. Przypomnijmy – pierwsze
minimum w skoku w dal. (2) Mateusz
Szwed to nasz przeszkodowiec zd¹¿a-
j¹cy tropem Krystiana Zalewskiego, a
ten ma olbrzymie szanse na to, by re-

prezentowaæ nas na Igrzyskach w Lon-
dynie 2012. Krystian jest te¿ z MKS
Junior Z³ocieniec, obecnie w Barnim
Goleniów i w kadrze Polski. Mateusz
Szwed oczywiœcie w Szczecinie te¿
osi¹gn¹³ minimum na wspominan¹ tu
imprezê. (3) Teraz – uwaga – Norbert
Stachura. Syn obecnego bramkarza
Olimpu, brat Sandry, biegaczki MKS
Junior Z³ocieniec. Norbert uprawia pod
okiem trenera Andrzeja Korola oœmio-
bój. Oto konkurencje sk³adaj¹ce siê na tê
dyscyplinê sportu. Przy ka¿dej z nich
wynik uzyskany przez Norberta: a/
110 m p³otki – 19,78 sek. b/ 100 m –
12,01 sek. c/ 400 m – 54,84 sek. d/ 1000
m – 2:52,25 min. e/ skok wzwy¿ – 175
cm f/ skok w dal – 5,16 m g/ rzut oszcze-
pem – 39,33 m h/ pchniêcie kul¹- 10,96
m. Wynik konkurencji jest przeliczany
wedle odpowiednich tabel na punkty.
Ostateczny wynik Norberta w punk-
tach to bardzo pokaŸny dorobek, bo
4346 punktów. Norberta te¿ zobaczy-
my na Mistrzostwach Polski. Brawo!

A MEDALE ZDOBYWALI
Kr¹¿ki z³ote: (1) Natalia Karasie-

wicz w rzucie oszczepem – 37 m 60 cm.

MKS Junior Z³ocieniec szlifuje formê na Mistrzostwa Polski

Z³ocieniecka m³odzie¿ w strefowych
Mistrzostwach Polski w Szczecinie

Mecze 12 i 13 maja w Siedlcu

Kr¹¿ki srebrne:(1) Norbert Stachu-
ra w oœmioboju – 4346 punktów. Re-
kord ¿yciowy. (2) Marcin Walkowiak w
pchniêciu kul¹ – 13 m 56 cm.

Kr¹¿ki br¹zowe: (1) Natalia Ko-
czan w pchniêciu kul¹ – 10 m 68 cm. (2)
Dominika Kubacka w trójskoku – 10 m
80 cm. (3) Mateusz Szwed w biegu na
2000 m z przeszkodami – 6:22,00 min.
Rekord ¿yciowy.

Inne ciekawsze wyniki
Marcin Walkowiak w rzucie dyskiem

by³ czwarty z wynikiem 39 m. Równie¿
czwarta by³a Majka Karasiewicz tak¿e w
rzucie dyskiem – 30 m 73 cm. Sebastian
Pomian w skoku w dal by³ szósty – 5 m
88 cm. W sprincie na 100 m Karol Szym-
czak by³ siódmy w czasie 11,47 sek. Re-
kord ¿yciowy sprintera. Ten sam Karol na
200 m z czasem te¿ rekordu ¿yciowego
(23,67 sek.) by³ szósty. Dominika Ku-
backa w dal skoczy³a 5 m 6 cm, co by³o
„wskokiem” na czwarte miejsce.

Podkreœlmy: bardzo udany start w
Szczecinie Karola Szymczaka. Sprinter
(100 i 200 m) ustanowi³ na tych dystan-
sach rekordy ¿yciowe. Karol to rocznik
1994. W biegu na 100 m by³ drugi, na 200
m pierwszy.                                        (ak)

Juniorzy m³odsi WSU w Finale
B Mistrzostw Polski

Wierzchowo. W nadchodz¹cy
weekend juniorzy m³odsi z Wierz-
chowa wyst¹pi¹ w Finale B Mi-
strzostw Polski, które odbêd¹ siê w
Siedlcu k. Wolsztyna.

Oznacza to walkê o miejsca 7-
12. Przeciwnikami naszego zespo-
³u bêd¹ dru¿yny: Absolwent Sie-
dlec, Ósemka Wejherowo, B³yska-
wica Niechanowo, Pancerni ̄ ura-
wica i Orlêta Warszawa. W zwi¹zku
z faktem, ¿e Wierzchowo gra jesz-
cze w bara¿ach o ekstraligê senio-
rów oraz w Finale B Mistrzostw

Polski Juniorów Starszych trener
wystawi bardzo m³ody sk³ad, z³o-
¿ony w wiêkszoœci z zawodników
14-15 letnich.

- Ten sezon jest wyj¹tkowo d³u-
gi. Ze wzglêdu na mój udzia³ w Mi-
strzostwach Œwiata, zawodnicy
stracili szansê na awans do czo³owej
szóstki, czyli Fina³u A. Ze wzglêdów
szkoleniowych zagramy zawodnika-
mi m³odszymi. Ka¿da ich wygrana
przyniesie nam satysfakcjê i zado-
wolenie. W przysz³ym sezonie razem
z nimi awansujemy do Fina³u A. –
mówi trener Piotr Augustyniak.

M³odziczki WSU Wierzchowo
w Fina³ach Mistrzostw Polski

12-13 maja w Mrze¿ynie!

Wierzchowo. Drugi raz z rzêdu
wierzchowskie m³odziczki (dziew-
czynki 97 i m³odsze) zagraj¹ w Fina-
³ach Mistrzostw Polski, które od-
bêd¹ siê 12-13 maja w Mrze¿ynie.
Nasze zawodniczki po rozegraniu
serii turniejów Grand Prix awanso-
wa³y do Fina³ów z pierwszego miej-
sca! Przypomnijmy, ze w ubieg³ym
sezonie wierzchowianki by³y br¹-
zowymi medalistkami Mistrzostw
Polski. Ich przeciwniczkami bêd¹
dru¿yny: Jedynka Trzebiatów, No-
let ̄ abi Róg, Mokotów Warszawa,
SP 73 Warszawa, Wiatr LudŸmierz.

O szansach wypowiada siê tre-
ner Piotr Augustyniak: - Awans do
Fina³ów uwa¿am za ogromny suk-
ces. Z poprzedniej br¹zowej ekipy
zosta³y mi 4 zawodniczki. Nie mia-
³em w planach wyst¹piæ w tej kate-
gorii wiekowej, jednak zespó³ siê
pozbiera³ dosz³y nowe dziewczêta
i uda³o stworzyæ siê fajny kolek-
tyw. Martwi mnie trochê d³ugoœæ
tego sezonu i wyniki osi¹gniête w
Elbl¹gu, gdy¿ forma jakby nie taka.
Powalczymy i miejmy nadziejê, ¿e
poprawimy wynik z ubieg³ego se-
zonu!

6 miejsce dziewczynek i 7
miejsce ch³opców ze Szko³y Pod-

stawowej w Wierzchowie w Ogól-
nopolskich Igrzyskach M³odzie-
¿y Szkolnej w Elbl¹gu

Elbl¹g. Jest to typowy turniej
na zakoñczenie sezonu. Manka-
mentem jest krótki czas gry. Powo-
duje to sensacyjne rozstrzygniê-
cia, gdy¿ zespo³y graj¹ce mecze w
pe³nym wymiarze, nie potrafi¹ siê
przestawiæ i czêsto zaskoczone s¹
osi¹gniêtym rezultatem. Tegorocz-
ny Turniej by³ rozgrywany jako
Fina³ Ogólnopolskich Igrzysk
M³odzie¿y Szkolnej (Szko³y Pod-
stawowe), Fina³ Ogólnopolskiej
Gimnazjady (Gimnazja) oraz Fina³
Ogólnopolskiej Licealiady. Za³o-
¿eniem organizatorów by³ udzia³
mistrzów województw w poszcze-
gólnych kategoriach. Nie uda³o siê
to jednak do koñca. Koszt udzia³u
jest dosyæ wysoki i nie wszystkich
na to staæ. Dlatego mo¿na by³o
zauwa¿yæ doœæ du¿e zró¿nicowa-
nie iloœci zespo³ów bior¹cych
udzia³ w poszczególnych katego-
riach. Z powiatu drawskiego
udzia³ wziê³y ekipy ze Szko³y pod-
stawowej w Wierzchowie oraz z
ZSZ ze Z³ocieñca. Udzia³u nie wziê-
li ch³opcy z Gimnazjum, którzy rów-
nie¿ s¹ Mistrzami Gimnazjady, ze
wzglêdu na finanse. Zdecydowa-
nie naj³atwiejsze zadanie mia³y li-
cealistki, gdy¿ w ich kategorii wy-
startowa³y trzy dru¿yny. Czwarta
nie dojecha³a. Dziewczynki z SP
Wierzchowo rozegra³y 3 mecze w
grupie (2 zwyciêstwa i remis) oraz
przegra³y w æwieræfinale i w meczu
o 5 miejsce. Ch³opcy z SP Wierz-
chowo rozegrali 2 mecze w grupie
(zwyciêstwo i remis), jeden mecz
wygrali walkowerem, nastêpnie
dwa mecze przegrali w kolejnej gru-
pie i wygrali mecz o miejsce 7.
Dziewczynki z Wierzchowa wygra-
³y ten turniej w 2004 roku i raz by³y
trzecie. W tym roku nale¿a³y do
faworytek.

Trener Piotr Augustyniak: - Z
za³o¿enia ten turniej mia³ byæ przy-
gotowaniem do Fina³ów Mi-
strzostw Polski. W dwóch pierw-
szych meczach dziewczynki strze-
li³y 15 goli trac¹c jednego. Ma-
szynka zaciê³a siê od momentu,
gdy w tym samym czasie ch³opcy
grali swój mecz i musia³em byæ z
nimi, aby ich prowadziæ. No i nie-
stety. Dziewczynki ten mecz zremi-
sowa³y i jak ju¿ wspomnia³em za-
ciê³y siê i to na dobre. Taki zimny
prysznic dobrze nam zrobi³. Ch³op-
cy zagrali poprawnie. Jednak ich
nierówna gra skutkowa³a takim a
nie innym miejscem w ostatecznej
kolejnoœci.                                   (o)
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(Z£OCIENIEC). Id¹ wybory do
z³ocienieckiego samorz¹du w zwi¹z-
ku z czym istotne jest wymienianie
choæby wa¿niejszych inwestycji z
roku ubieg³ego. (1) Oddano do za-
mieszkania 32-rodzinny budynek
mieszkalny przy Myœliwskiej. Do tej
pory nie podaje siê jednak faktycz-
nych potrzeb mieszkaniowych w
gminie na tego rodzaju lokale. Na
niektóre podania w takich sprawach
Komisja Mieszkaniowa potrafi nie
odpowiadaæ nawet i przez kilka lat
(do dziesiêciu). (2) Dziêki Miros³a-
wowi Drzewieckiemu z³ocienieckie
dzieci otrzyma³y kilka boisk (SP Nr 3
– Moje Boisko 2012). Do czasu, gdy
nie by³o Drzewieckiego, w warun-
kach tutejszego samorz¹du nie mo¿-
na by³o siê doprosiæ o jakiekolwiek
boisko na przyk³ad przy Szkole Pod-
stawowej Nr 2 (2) Wykonano boisko
wielofunkcyjne o nawierzchni poli-
uretanowej oraz boisko do gry w pi³ê
no¿n¹ ze sztuczn¹ traw¹. Wyposa¿o-
no boiska w sprzêt sportowy, wyko-
nano zaplecze socjalno – szatniowe
i oœwietlenie boiska.

Teraz podczas godzin lekcyjnych
te boiska bardzo czêsto œwiec¹ pust-
kami. Minister Miros³aw Drzewiecki
nie zd¹¿y³ ju¿ przygotowaæ nowocze-
snych kadr dla tego typu obiektów.
Wyj¹tek – boisko przy Trójce w Budo-
wie. Dodajmy, Zespó³ Szkó³ Ponad-
gimnazjalnych na kilkuset uczniów do
tej pory nie ma ani jednego boiska. Ma
za to samorz¹dowców. (3) Wybudo-
wano wielofunkcyjne boisko sporto-
we ogólnie dostêpne dla dzieci i m³o-
dzie¿y przy ulicy I Dywizji Wojska
Polskiego 4 (pi³ka rêczna, koszykówka
i siatkówka). Ale, na przyk³ad, z inter-
natu Zespo³u Szkó³ na to boisko bez-
poœredniego wejœcia brak (trzeba
obejœæ pó³ miasta). A¿ siê wierzyæ nie
chce, ale tak jest.

Do tej pory w Polsce za spraw¹
Miros³awa Drzewieckiego powsta³o
1269 Orlików. Do koñca tego roku ma
ich byæ 1900, ale wykonanie tego
planu jest zagro¿one ze zrozumia-
³ych przyczyn. Do czasu ministra
Drzewieckiego samorz¹dy dzieciom
boisk budowaæ ani myœla³y. A teraz
problem z kadrami nie tylko nauczy-
cielskimi, ale i instruktorsko – tre-
nerskimi. (4) Wyremontowano dzie-
wiêæ ulic plus parking i uliczka
wzd³u¿ ogródków dzia³kowych
(W³ókniarz). (5) Targowisko miej-
skie nadal wygl¹da fatalnie, jak od
wieków, ale... utwardzono na-
wierzchnie i wykonano odwodnie-

A ile¿ to w Z³ocieñcu jest zbêdnego zatrudnienia
w tutejszym samorz¹dzie?

W Niemczech Angela Merkel odchudzi³a tylko administracjê pañstwow¹ o 10 000 etatów.
W Z³ocieñcu jeszcze chowaj¹ siê za Drzewieckim

nie placu przy targowisku, oczysz-
czono rów melioracyjny. (6) Zaku-
piono i zamontowano piezometry do
monitoringu wysypiska odpadów
przy Czaplineckiej.

PO CO KOLEJNA W£ADZA?
Tyle inwestycji, „grubszych” za

rok ubieg³y. Kolejna w³adza stanie
chyba przed problemem odchudze-
nia etatowego tego, co tu nazwiemy
œwiatem administracji. Do tej pory
z³ocieniecki samorz¹d w tym temacie
mia³ pory pe³ne strachu.  A to: Urz¹d
Miasta, Rada Miasta, Z³ocieniecki
Oœrodek Kultury, Biblioteka, Oœro-
dek Sportu i Rekreacji, spó³ki. W
Niemczech kanclerz Angela Merkel
w krótkim czasie skutecznie odchu-
dza na przyk³ad administracjê pañ-
stwow¹ o dziesiêæ tysiêcy etatów. To
informacja z tych dni. My admini-
stracji mamy wiêcej ni¿ Niemcy. To
kolejna wojna, któr¹ z Niemcami
przegrywamy. Podobne poci¹gniê-
cia s¹ ju¿ wrêcz niezbêdne i w na-
szym Z³ocieñcu. Odzyskane œrodki
pos³u¿y³yby przede w wszystkim
budowie wspó³czesnej tkanki spo-

³ecznej gminy wedle dobrych wzo-
rów z Europy i ze œwiata. W Z³ocieñ-
cu tego rodzaju zabieg jest ju¿ wrêcz
niezbêdny. A do tego powstrzymuj¹-
cy procesy gnilne gminnej spo³ecz-
noœci. To coraz bardziej doskwiera-
j¹ca rzeczywistoœæ przepleciona ele-
mentami wyj¹tkowo groŸnego nepo-

tyzmu, uk³adów rodzinnych, klik i
kliczek, kumpli i kumpelek. Nie wyko-
naj¹ tego jednak ci, którzy powinni
tego dokonaæ, bo to i o nich chodzi,
a nawet przede wszystkim o nich. Co
dalej wiêc? Wybory o charakterze
wymiataj¹co – przeczyszczaj¹cym!

Tadeusz Nosel

W Przedszkolu Wojskowym Nr
37 w Z³ocieñcu odby³ siê 1 czerwca
Festyn Rodzinny 2010. Zorganizo-
wany zosta³ z okazji Dnia Matki,
Dnia Dziecka oraz Dnia Ojca.

Wszystkie grupy przygotowa³y
swój program artystyczny z³o¿ony z
piosenek oraz wierszyków. Podczas
imprezy mo¿na by³o obejrzeæ m. in.
specjalny teatrzyk dla dzieci w wy-
konaniu rodziców.

Podczas uroczystoœci odby³y
siê ciekawe zawody, w których
udzia³ wziêli rodzice wraz ze swoimi
pociechami. Najlepsi uhonorowani
zostali nagrodami. Du¿¹ popularno-
œci¹ cieszy³a siê tak¿e loteria fanto-
wa oraz przepyszne ciasta, których
nie brakowa³o. Impreza przebiega³a
w bardzo mi³ej i rodzinnej atmosfe-
rze. Zakoñczona zosta³a rozdaniem
prezentów dla wszystkich dzieci
oraz laurek dla rodziców.

Wszystkim osobom, które po-
mog³y w przygotowaniu imprezy
sk³adamy serdeczne podziêkowa-
nie.                            Anna Micha³ek

Rodzinnie w
Dniu Dziecka

W dniach 17–21 maja odby³ siê w
Zespole Szkó³ w Œwierczynie Ty-
dzieñ Profilaktyki. Uczniowie pod-
czas turnieju sportowego-wiedzowe-
go poszerzali wiadomoœci z zakresu
profilaktyki uzale¿nieñ, higieny
jamy ustnej, zdrowego od¿ywiania
oraz higieny nauki i odpoczynku.

Program obchodów opracowa³a i
koordynowa³a pani Katarzyna Æmiel,
przy wspó³pracy z pani¹ Mariol¹
Buczkowsk¹-S³omk¹.

Pierwszym zadaniem uczniów by³o
wykonanie plakatów na za-
dany temat, które zosta³y
zaprezentowane na holu
szkolnym dla wszystkich
uczniów. Uczniowie klas I–
III spotkali siê z pani¹ pie-
lêgniark¹ Barbar¹ Boro-
wiec. Podczas prelekcji
uczniowie poszerzyli
swoj¹ wiedzê z zakresu hi-
gieny jamy ustnej, zdrowe-
go od¿ywiania, higieny na-
uki i odpoczynku. Tematem
prelekcji dla uczniów klas
IV–VI by³a szkodliwoœæ

TYDZIEÑ PROFILAKTYKI
W ZESPOLE SZKÓ£
W ŒWIERCZYNIE

palenia papierosów i u¿ywania alkoho-
lu. Uczniowie klas I–III gimnazjum
spotkali siê z inspektor Ma³gorzat¹
Jand¹ z Wydzia³u Ochrony Zdrowia
Starostwa Powiatowego w Drawsku
Pomorskim. Tematem spotkania by³a
profilaktyka narkotykowa. Ostatnim
etapem by³ turniej sportowo-wiedzo-
wy. Uczniowie doskonale bawili siê, jak
równie¿ sprawdzali swoj¹ wiedzê z
zakresu profilaktyki. Zwyciêskie dru-
¿yny otrzyma³y nagrody, wszyscy dla
pokrzepienia si³ wypili po zdrowym
soku owocowym.                            (o)
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Z ¯YCIA PARAFII W Z£OCIEÑCU

PARAFIA MARYI  WNIEBOWZIÊTEJ

PARAFIA ŒWIÊTEJ JADWIGI KRÓLOWEJ

Wyj¹tkowy dzieñ dla naszej wspólnoty
8 czerwca to wyj¹tkowy dzieñ dla naszej wspól-

noty: Odpust w imieniny patronki œw. Jadwigi Królo-
wej, poœwiêcenie zwyk³e naszego nowego koœcio³a,
sakrament bierzmowania klas I œrednich i 10-lecie
naszej m³odej Parafii. Uroczystoœciom przewodni-
czy³ Biskup Ordynariusz Edward Dajczak.
Odpust w Bobrowie

W pi¹tek 10 czerwca uroczystoœæ Najœwiêt-
szego Serca Pana Jezusa. Zapraszamy na odpust
do Bobrowa na godz. 18.00.
Zapowiedzi przedœlubne

Do sakramentu ma³¿eñstwa przygotowuj¹ siê:
(1) Micha³ Dawszewski i Katarzyna Czerwiñska
(2) £ukasz Stañczyk i Anna Pazura (3) Grzegorz
Waloryszak i Anna Lemanowicz.

Starostwo Drawsko Pomorskie nie dla niepe³nosprawnych!!!

Niepe³nosprawni na winoroœle?
(DRAWSKO POM.). Przedstawicielka wro-

c³awskiej firmy DECRA Joanna Nowicka poin-
formowa³a, ¿e Starostwo Powiatowe w Drawsku
Pomorskim otrzyma³o certyfikat poœwiadczaj¹-
cy, ¿e w Starostwie zosta³ wdro¿ony i skutecznie
funkcjonuje System Zarz¹dzania Jakoœci¹
zgodny z europejsk¹ norm¹ ISO – 9001:2008.

 DEKRA certyfication z siedzib¹ we Wroc³awiu
przeprowadzi³a w Starostwie audyt certyfikacyjny
i pe³ne postêpowanie certyfikacyjne z wynikiem
pozytywnym w nastêpuj¹cym zakresie: Œwiadcze-
nie i koordynacja us³ug publicznych wynikaj¹cych
z zadañ na³o¿onych przepisami prawa, a tak¿e przy-
jêtych w drodze porozumieñ. - Odt¹d dzia³anie i
myœlenie w sferze jakoœci staje siê obowi¹zkiem ka¿-
dego pracownika – mówi³a Joanna Nowicka. Cer-
tyfikat oznacza, ¿e w Urzêdzie zosta³y zidentyfiko-
wane wszystkie procesy, ¿e te procesy s¹ systema-
tycznie nadzorowane i w sposób ci¹g³y doskona-
lone. Oznacza to poprawê jakoœci obs³ugi klienta,
ale równie¿ lepsz¹ komunikacjê i poprawê pracy
klientów wewnêtrznych, czyli pracowników Urzê-
du. Joanna Nowicka kontynuowa³a: - Chcê równie¿
podkreœliæ i wskazaæ na presti¿owe znaczenie uzy-
skania certyfikatu, co pokazuje, ¿e urz¹d pracuje w

oparciu o miêdzynarodowe najwy¿sze standardy,
¿e operuje tym samym jêzykiem, funkcjonuje na za-
sadzie tych samych regu³ jak inne tego typu urzêdy
w Europie i na ca³ym œwiecie. -

Tyle s³ów, nazwijmy je – urzêdowych. Pani Jo-
anna Nowicka wyg³asza³a je akurat w momencie,
gdy Zarz¹d Powiatu Drawsko Pomorskie zapiera³
siê, i nadal siê zapiera, przed udzieleniem odpowie-
dzi na pytania dotycz¹ce wiarygodnoœci z³o¿o-
nych oœwiadczeñ w jednym z konkursów na stano-
wisko dyrektora. Mowa tu oczywiœcie o drawskim
szpitalu. Nie od rzeczy jest te¿ wspomnieæ, ¿e nikt
ze szpitala na obrady w³adz powiatu w tej sprawie
nie przybywa, bo ludzie siê boj¹ swych w³adz, które
ludzi pracy wziê³y w przys³owiowy klincz. I nie czas
siê ludzkiemu strachowi dziwiæ.

Lekarz ze Z³ocieñca, radny powiatowy, Piotr
Jurski powiedzia³: - Ja mam wniosek do Zarz¹du
Powiatu, aby zintensyfikowaæ prace maj¹ce na
celu udostêpnianie pomieszczeñ Starostwa lu-
dziom niepe³nosprawnym. Mamy ISO, a ¿aden
niepe³nosprawny nie ma mo¿liwoœci przynajmniej
nawet z parteru skorzystaæ, bo nie ma ¿adnego
podjazdu, nie ma ¿adnych urz¹dzeñ umo¿liwiaj¹-
cych ludziom niepe³nosprawnym korzystanie ze
Starostwa. -

Przypomnijmy, Zarz¹d Powiatu w ostatnim cza-
sie zatwierdzi³ bardzo powa¿ne œrodki na remont
budynku starostwa, a nawet na zadbanie o winoro-
œle porastaj¹ce potê¿ny powiatowy pa³ac. A mo¿e by
raz jeszcze przyjrzeæ siê tej decyzji i zmodyfikowaæ j¹
pod katem dostêpnoœci Starostwa ludziom niepe³-
nosprawnym? Mo¿e w tym celu jakieœ nawet
oszczêdnoœci w firmie?                            Tadeusz Nosel

Z inicjatywy pana Zygmunta B¹ka, w Œwidwi-
nie powsta³ Spo³eczny Komitet Poparcia Jaros³a-
wa Kaczyñskiego w wyborach na prezydenta RP.
Deklaracjê poparcia przedstawi³ na spotkaniu 1
czerwca w œwidwiñskim zamku.

W deklaracji „Polska jest najwa¿niejsza”, skie-
rowanej do mieszkañców powiatu œwidwiñskie-
go, napisano m.in. ¿e „Wybory s¹ jak rachunek
sumienia wobec wspólnego dobra. (...) Jesteœmy
przekonani, ¿e wybór Jaros³awa Kaczyñskiego
gwarantuje urzeczywistnienie wizji Polski, z której
wszyscy bêdziemy dumni – Polski nowoczesnej,
a zarazem kultywuj¹cej najlepsze rodzime trady-
cje. Polski otwartej na œwiat, a jednoczeœniej su-
werennej, nie odcinaj¹cej siê od swojej to¿samo-
œci; Polski, w której wszyscy obywatele odnajd¹
godne miejsce do ¿ycia, do osobistego rozwoju,
a w ¿yciu publicznym zapanuje atmosfera szacun-
ku, prawdy i szczerej troski o dobro wspólne”.

Do tych s³ów nawi¹za³ goœæ spotkania pose³
Czes³aw Hoc, który mówi³ o odwadze g³oszenia
swoich pogl¹dów w ¿yciu publicznym. Zauwa¿y³,

¿e obecnie niektórzy obawiaj¹ siê ich g³oszenia,
bo spotykaj¹ ich lub ich bliskich szykany, zwal-
nianie z pracy, ró¿nego rodzaju restrykcje.

Deklaracjê podpisali: Zygmunt B¹k (prze-
wodnicz¹cy „Solidarnoœci” w Œwidwinie w latach
1980 – 1990, internowany w stanie wojennym),
Leszek Brancewicz (lek. med.), Adam Duda (prze-
wodnicz¹cy NSZZ „Solidarnoœæ” PKS Œwidwin),
Dorota Kowalska (przedsiêbiorca), Marek Ko-
walski (nauczyciel), Lidia Mackiewicz-Klasura
(lek. stomatolog), Janusz Nikipierowicz (na-
uczyciel), Bogus³aw Ogorza³ek (nauczyciel),
Krzysztof Pe³ka (nauczyciel, przew. NSZZ „Soli-
darnoœæ” w ZSR), Krystyna Pietras (laborant),
Robert Pietras (lek. med.), El¿bieta Piotrowicz
(pielêgniarka dyplomowana), Jacek Ro¿añski
(lek. med.), Stanis³aw Skibiñski (in¿. rolnictwa),
Maria Wiewiórska (lek. med.). Nie mogli przybyæ
na spotkanie, ale s¹ sygnatariuszami: Marek
Szczytkowski (lek. med.), Izabela Dêbowska-
Szczytkowska (lek. med.), Ma³gorzata Pasiecz-
na-¯o³¹dŸ i Barbara ̄ mijewska (lek. med.). KAR

Uroczystoœæ Najœwiêtszego Serca
Pana Jezusa

W pi¹tek, 10 bm., uroczystoœæ Najœwiêtszego
Serca Pana Jezusa. Msze œwiête o godz. 7.00 i 18.00.
Po Mszy wieczornej procesja eucharystyczna.
Ksi¹dz Leonard Bandosz dziêkuje

Ksi¹dz Leonard Bandosz CR dziêkuje  za udzia³ we
Mszy œwiêtej, za modlitwê, ¿yczenia i wszelkie wy-
razy ¿yczliwoœci w dniu 50-lecia kap³añstwa.
Nauki przedœlubne

Nauki przedœlubne odbêd¹ siê 7,8 i 9 czerwca o
godz. 18.00 w sali parafialnej.
Beatyfikacja ks. Jerzego Popie³uszki

W Warszawie, 6 czerwca, na Mszy œwiêtej o go-
dzinie 11.00 odby³a siê beatyfikacja S³ugi Bo¿ego
ksiêdza Jerzego Popie³uszki.

W Œwidwinie powsta³ komitet poparcia
Jaros³awa Kaczyñskiego

Z ¿ycia s¹siadów: „Wieœci œwidwiñskie” napisa³y...
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REKLAMA

Reklama
Tel./fax
913973730

Zapraszamy do redakcji
w Z³ocieñcu

Og³oszenia drobne i reklamy mo¿na sk³adaæ w redakcji
w Z³ocieñcu przy ul. Boh. Warszawy 19/7
(obok biura PSS Spo³em).

Tel. interwencyjne:
Tadeusz Nosel, tel. 500 075 383
Magdalena Braniecka, tel. 514 794 463
e-mail: tpd1@o2.pl

Zespó³ wokalny „Wiolinki”
zdoby³ wyró¿nienie na XIII Nadba³-
tyckim Festiwalu Piosenki Dzie-
ciêcej o „Bursztynowe S³onecz-
ko”. Festiwal odby³ siê w Ustce w
dniach 5 i 6 czerwca br.

W przes³uchaniach konkurso-
wych wziê³o udzia³ ponad 40 wyko-
nawców ze S³upska, Pi³y, Czarnko-
wa, Rumii, Bytomia, Ustki i Z³ocieñ-
ca. Uczestnicy zaprezentowali siê w

Wyró¿nienie
dla „Wiolinek”

czterech kategoriach wiekowych, w
tym soliœci, duety i zespo³y wokalne.

Z³ocieniecki zespó³ zaprezento-
wa³ siê w dwóch ods³onach, œpiewa-
j¹c piosenkê morsk¹ pt.”Budujemy
³ódŸ” i dowoln¹ pt. „Ca³y œwiat”.

Zespó³ Wokalny „Wiolinki”
dzia³a przy Z³ocienieckim Oœrodku
Kultury ju¿ od czterech lat. Tworz¹
go: Magda Krzemiñska, Marzena
Turowska, Teresa Turek, Paulina
Ciechomska i Maciek Dolata.  ZOK


